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Cursa ciclista professional. Dilluns 15 de juliol, amb la participació de 19 equips professionals
i la retransmissió a més de 50 països. L’esdeveniment, que creuarà les 4 comarques 
ebrenques,  posa en valor el territori, el seu patrimoni turístic, cultural, gastronòmic, 

comercial, social i esportiu.

                                        P3

Clàssica Terres de l’Ebre ‘Reserva de la Biosfera’
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Cada estiu passa el mateix: 
per alguna raó, els 

flamencs es posen de moda i 
se’n poden veure per tot arreu 
en els formats més diversos. 
Però veure’ls al natural és un 
privilegi.
Fa uns anys van sortir al mercat 
uns flotadors enormes que es 
van convertir en els protago-
nistes de tot dia de platja o de 
piscina que es preués. N’hi ha-
via de diferents models: ànecs, 
unicorns, però el més cridaner, 
vistós i colorit, era el flotador de 
flamenc. Impactava pel seu co-
lor, però també perquè el flota-
dor era immens, allò que les àvi-
es en deien "un armatoste", una 
baluerna.
Els flamencs ja fa molt que són 
tendència i han sigut el referent 
de moltes històries: des del fa-
mós Flamingo Club londinenc i 
les seves actuacions de jazz els 
anys 50 i 60, fins al grup de rock 
Flamingos, que en la mateixa 
època sadollava l’escenari amb 
una energia desbordant i unes 
actuacions que han fet història.
L’estiu omple de flamencs sa-
marretes, camises, comple-
ments, i roba Delmon prêt-à-
porter per a tutti quantti. Accions 
tan importants com el Projecte 
Emma han convertit aquesta au 
aquàtica en el seu logotip; i a ni-
vell d’interiorisme, la imatge del 
flamenc proporciona un punt 
elegant, delicadament rosat. 

Però el flamenc és, per damunt 
de tot, l’au més emblemàtica de 
les Terres de l’Ebre, la presència 
de la qual, aporta un toc tropical.
El rosat que llueixen els adults en 
el seu plomatge no és un capri-
ci de la natura, sinó l’efecte de 
la seva dieta, composta, sobre-
tot, per artèmia salina, un petit 
crustaci que troba en escreix 
a les llacunes de l’Ebre. El seu 
mecanisme és molt enginyós: el 
flamenc remou el fang amb les 
potes, filtra l’aigua amb el bec, i 
posa el cap mirant amunt tot es-
tirant el coll. Llavors l’aigua cau 
del seu bec i l'ocell es queda el 
tall. Viuen en bandades de cen-
tenars d’exemplars que es veuen 
descansant sobre una sola de les 
seves potes, del diàmetre d’un 
filferro, mentre l’altra l’arronsen 
mantenint un graciós equilibri. 

És un espectacle veure’ls, i aquí 
tenim la sort que els flamencs 
s’han convertit en el ‘top of mind’ 
de l’Ebre. L’entorn i la presència 
constant de l’aigua són factors 
que afavoreixen el flamenc, el 
qual, pot passar tot l’any a casa 
nostra, gaudint de tot el que el 
riu Ebre li dona. 
Quan millor es pot veure en 
grups grans és a l’hivern ja que, 
amb la baixada de les tempera-
tures, milers de flamencs con-
verteixen les llacunes del delta 
en la seva llar.
I sí, es tracta de milers d’exem-
plars. Per això és molt important 
tenir-los controlats, en la me-
sura que es pugui, mitjançant 
l’anellament científic, una acció 
crucial per a la conservació de 
l’espècie. 
L’acció és simple: col·locar-los 

una anella a la cama, sense es-
tressar-los i sense que l’anella, 
que es tanca amb un cargol pe-
tit, els molesti. No és un capri-
ci estadístic pel gust de fer un 
recompte com qui passa llista, 
sinó que aquest anell porta una 
clau alfanumèrica que identifica 
l’au i permet conèixer d’ella di-
verses dades, com ara la migra-
ció, el comportament, la seva 
distribució en diferents àrees i 
veure com interactua amb altres 
animals i amb l’entorn més im-
mediat. Els patrons de residèn-
cia també són molt interessants,  
igual com la seva ecologia i bi-
ologia. Llavors, quan s’analitzen 
les dades recopilades a través 
dels anells, els científics poden 
determinar l’edat, el sexe, l’estat 
reproductiu dels flamencs, els 
patrons de mortalitat i fins i tot 
les lesions que cada au pot patir.
Aquest diumenge dia 14 de juliol 
es portarà a terme l’anellament 
d’uns 400 polls de flamenc al 
Parc Natural del Delta, en una 
expedició formada per cientí-
fics, ornitòlegs professionals i 
voluntaris, que començaran la 
seva feina abans de la matinada. 
No es tracta d’una tasca baladí, 
sinó una acció que posa l’accent 
en el control i la protecció dels 
flamencs, i també pensant en el 
seu benestar. 
Perquè cada vida compta i cap 
d’elles és prescindible. La de la 
icona de l’Ebre, encara menys.

Els àngels rosats de l’Ebre

Les persones ingressades a 
l’Hospital de Tortosa Verge 
de la Cinta (HTVC) podran 
gaudir de la lectura gràcies al 
projecte de biblioteques im-
pulsat per la Comissió d’Hu-
manització de l’Hospital.

Aquesta és una iniciativa que 
convida els i les professionals 
de l’ICS Terres de l’Ebre a do-
nar llibres per tal de recollir 
exemplars i crear petites zones 
de biblioteca a les plantes de 
l’hospital.
El projecte, que s’ha reactivat 
després de la pandèmia de 
Covid-19, està pensat per ser 
un recurs més, que afavoreixi 
que l’estada a l’hospital tant 
per als malalts com per a les 
persones usuàries de les plan-
tes d’hospitalització, sigui més 
amena.
Així, les persones ingressades 
podran escollir qualsevol llibre 
o revista i llegirla gratuïtament. 
En acabar l’hospitalització i re-
bre l'alta, podran emportar-se 
el llibre a casa si encara no han 

acabat la lectura. Igualment, si 
continua l’hospitalització poden 
escollir tants llibres i revistes 
com hi hagi disponibles.
Juntament amb el llibre o re-
vista, l’equip d’Infermeria també 
fa lliurament d’un punt de llibre 
dissenyat per l’equip de comu-
nicació de l’ICS Terres de l’Ebre, 

L’HTVC tindrà biblioteques lliures a les plantes 
d’hospitalització per a les persones ingressades

perquè les persones usuàries del 
servei tinguin un bon record de 
l’etapa d’hospitalització.
En una primera fase s’ha instal·lat 
la biblioteca a la planta de Me-
dicina Interna i posteriorment 
s’instal·larà a la resta de plantes. 
Glòria Puntes, adjunta a direcció 
d’Infermera de l’HTVC, explica 

que “la iniciativa contribueix a 
millorar el benestar dels pa-
cients durant la seva estada, 
i també fomenta la lectura 
proporcionant moments de 
desconnexió i entreteniment. 
A més, és una manera de re-
forçar el vincle entre professi-
onals i usuàries de l’HTVC”.
Sandra Anento, infermera 
supervisora de plantes i mem-
bre de la Comissió d’Huma-
nització, afegeix que és una 
“bona oportunitat per huma-
nitzar l’atenció hospitalària. Els 
llibres ofereixen una via d’es-
capament i, a la vegada, aju-
den a passar millor el temps de 
la recuperació hospitalària. Es-
tem molt il·lusionades amb la 
resposta dels nostres profes-
sionals i confiem que aques-
ta iniciativa tindrà un impacte 
molt positiu en les persones 
ateses.”

EDITORIAL

Foto per cortesia de J. Casanova/Arxiu PNDE
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* EL PARC NATURAL DEL 
DELTA anellarà 400 polls de 
flamenc. El proper diumen-
ge es celebrarà la 14a edi-
ció. Es preveu que més de 
200 voluntaris i voluntàries 
participin en l’anellament, 
que començarà al voltant 
de les quatre de la mati-
nada amb el desplaçament 
en caravana fins al punt de 
l’anellament. A l’acte hi as-
sistirà la Secretària d’Acció 
Climàtica, Anna Barnadas i 
Lòpez.

* L’AMETLLA DE MAR: Dues 
noves activitats han co-
mençat al Mercat Munici-
pal després de la licitació i 
adjudicació de tres de les 
parades que estaven deso-
cupades i que eleven fins 
a onze les ofertes comer-
cials d’aquest equipament. 
L’Ajuntament vol donar un 
impuls a la instal·lació.

* A PARTIR DEL DILLUNS 15 
de juliol, el COPATE realitza-
rà el tercer tractament diri-
git a les larves dels mosquits 
que es generen als arrossars 
perimetrals dels nuclis ur-
bans i urbanitzats del Delta. 
Els tractaments s’inicien a 
l’hemidelta esquerre, a les 
zones de l’Ampolla-Camar-
les, l’Aldea, Deltebre i Riu-
mar, per passar a l’hemidel-
ta dret. Aquest tractament 
es preveu que es perllongui 
durant tota la setmana. 

* TIVISSA organitzarà, per 
desè any consecutiu, les Nits 
a la Baranova. La plaça més 
emblemàtica d’aquest muni-
cipi acollirà concerts 4 nits de 
dissabtes del mes d’agost.
(Més info a mesebre.cat)

En 1 minutPresentada oficialment la I Clàssica Terres 
de l’Ebre 'Reserva de la Biosfera'

L’Hotel Corona de Tortosa 
va acollir la presentació ofi-
cial de la I Clàssica Terres de 
l’Ebre 'Reserva de la Biosfera', 
una cursa ciclista professional 
que va quedar emmarcada en 
l’UCI Europe Tour en la cate-
goria 1.2 i que es desenvolu-
parà el proper 15 de juliol amb 
la participació de 19 equips 
professionals i la retransmis-
sió a més de 50 països. Van 
presidir la presentació el dele-
gat del Govern a les Terres de 
l’Ebre, Adam Tomàs, i el repre-
sentant territorial de l’Esport a 
les Terres de l’Ebre, Joan Bar-

CICLISME

berà. La prova està organitza-
da pel Club Esportiu Montsià 
i compta amb el suport de la 
Generalitat de Catalunya, la 
Diputació de Tarragona i di-
versos ajuntaments ebrencs. 
El recorregut es preveu molt 
atractiu i exigent, amb 191,66 
km i un desnivell acumulat 
positiu de 3.494 metres.
La sortida es realitzarà des 
d’Amposta i tindrà pas per 
Sant Jaume d’Enveja, Deltebre, 
Tortosa, Bítem i Tivenys, on es 
realitzarà un esprint especial 
dedicat a Miquel Espinós, ex-
ciclista de pista, campió d’Es-
panya en diverses ocasions, 
medalla de plata i bronze en 
mundials i participant en els 
Jocs Olímpics de Munic 1972. 
El primer port de la cursa serà 
el Coll de Som, de 3a cate-
goria, per travessar posterior-

ment els municipis de Beni-
fallet, Móra d’Ebre, Gandesa 
i Bot, on s’iniciarà l’escalada 
al segon port del dia, el Port 
Prat de Comte, també de 3a 
categoria. El grup passarà per 
Paüls, Xerta, Tortosa i Roque-
tes, on ascendirà a un dels 
ports ciclistes mes mítics, el 

Tindrà lloc el dilluns.

Esprint especial al 
passar per Tivenys

Un cotxe patrulla dels Mossos va impactar contra el ciclomotor de 
les dues víctimes al pont del Mil·lenari de Tortosa

Un cotxe patrulla dels Mossos 
d’Esquadra que es dirigia a un 
servei va impactar contra el 
ciclomotor que ocupaven les 
dues víctimes mortals de l’ac-
cident que va tenir lloc aquest 
dilluns a la nit al pont del Mil-
lenari de Tortosa. La dota-
ció, que portava enceses les 
llums prioritàries, es despla-
çava al nucli de Jesús per la 
carretera C-42, creuant el riu 
Ebre. Enmig del pont, el vehi-
cle va encalçar el ciclomotor 

que, segons diverses fonts, 
circulava sense les llums en-
ceses, un extrem que haurà 
de confirmar la investigació 
oberta per la policia local de 
Tortosa. Les víctimes són dos 
homes, de 22 i 41 anys, veïns 
de Roquetes. Aquest últim va 
caure al riu i el seu cos va ser 
rescatat pels bombers durant 
la matinada. L’Ajuntament va 
decretar dos dies de dol. Les 
mostres de suport han estat 
multitudinàries. (ACN)

Mont Caro, a 1.408 metres 
d’altitud, arribant al punt on 
està el centre emissor. Un port 
molt exigent, amb un desnivell 
mitjà del 6,3% i amb rampes de 
fins al 15% de desnivell. El port 
té una bellesa i exigència es-
portiva increïble, amb un pai-
satge espectacular.
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En un minut
* ACORD entre el Govern 
i el Ministeri per recupe-
rar l’Avant entre Tortosa 
i Barcelona. L’operadora 
s’ha compromès a donar, 
aquest  mes de juliol, una 
data per aquest servei per-
dut en la pandèmia.

* LA PDE es va concentrar, 
ahir dijous, a les portes 
del CAT, demanant la seva 
dissolució, en la celebra-
ció dels 35 anys del mini-
transvasament: “El CAT ha 
portat riquesa, futur i pro-
grés al Camp de Tarragona 
contràriament a l’estanca-
ment demogràfic i econò-
mic de l’Ebre”. El president 
del Consorci defensa la 
importància de la infraes-
tructura i reivindica el seu 
compromís amb l’entorn.

Cicle de cinema 
a la fresca 
als barris

L’Ajuntament de Tortosa 
torna a programar aquest 
estiu el cicle de cinema a 
la fresca, però enguany les 
sessions seran itinerants 
i recorreran els diferents 
barris de la ciutat. Així, el ci-
cle començarà el pròxim 24 
de juliol al barri de Ferreri-
es, al Velòdrom de l’Estadi 
Municipal, i cada dimecres 
hi haurà sessió en un dels 
barris, fins al 21 d’agost que 
hi haurà l’última projecció. 
Totes les sessions es porta-
ran a terme a les 10 de la nit, 
i l’accés serà gratuït.
Pel que fa a la pel·lícula que 
estrenarà el cicle de cinema 
a la fresca serà ‘Pokémon: 
Detectiu Pikachu’ a Ferreri-
es; la segona de les projec-
cions (31 de juliol) serà ‘Sis 
dis corrents’, amb cinc pre-
mis Gaudí 2022 i tindrà lloc 
al barri de Sant Llàtzer, a la 
plaça dels Països Catalans.
Al mes d’agost, el 7 d’agost 
s’ha programat ‘Indiana Jo-
nes i el Dial del Destí’ al barri 
de Remolins, a l’accés prin-
cipal al pavelló firal; el 14 
d’agost es projectarà el film 
‘Barbie’ al Rastre, a la plaça 
Mossèn Sol i, finalment, el 
cicle es tancarà amb la pel-
lícula ‘Spider-Man: Un nou 
univers’ al parc municipal 
Teodor Gonzàlez.

SOCIETAT

També es van aprovar 
les bases de les 

subvencions municipals 
per millores en edificis 
del nucli històric i per 

l’accessibilitat en locals 
comercials

l’Ajuntament de Tortosa aprova una modificació 
pressupostària de 3,3 milions d’euros

El ple de l’Ajuntament de Torto-
sa va aprovar en sessió extraor-
dinària una modificació pressu-
postària de crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit per un im-
port global de 3,3 milions d’eu-
ros. La regidora d’Hisenda, Ma-
ria Jesús Viña, va explicar que 
aquesta modificació pressu-
postària permetrà fer efectiu el 
pagament de l’increment sala-
rial del 0,5% als treballadors de 
l’Ajuntament; necessitats so-
brevingudes com el sinistre de 
l’escorxador; inversions com la 
cobertura de les pistes esporti-
ves del Temple, la rehabilitació 
del fortí de Bonete i l’actuació 
a la plaça de l’Absis, i projec-

PLE

tes socials com el tiquet fresc 
de Càritas i el projecte Oikia de 
Creu Roja. La modificació es va 
aprovar amb els vots favorables 
dels socis de govern, Movem 
Tortosa-PSC i Esquerra Repu-
blicana, l’abstenció de la CUP, 
i el vot en contra dels regidors 
de Junts per Tortosa. Pel que fa 
al finançament de la modifica-
ció pressupostària, s’utilitzarà 
el fons de contingència, el ro-
manent de tresoreria, la forma-

lització d’un préstec, les baixes 
de crèdit per inversions que es 
finançaran amb subvencions i 
una subvenció de la Diputació 
de Tarragona per a la construc-
ció de les llars d’infants.
D’altra banda, el ple va aprovar 
per unanimitat, les bases re-
guladores de les subvencions 
municipals per al foment de 
millores en elements col·lectius 
d’edificis existents, en l’àmbit 
del conjunt històric artístic, i 

per adequar els locals comer-
cials a la normativa d’accessibi-
litat vigent.
Per la seva part, informar que 
Junts per Tortosa va rebutjar la 
modificació pressupostària per 
incrementar l’endeutament i la 
despesa corrent. La portaveu, 
Meritxell Roigé, va defensar que 
“el silenci del govern municipal 
deixa clar que, o no saben com 
respondre o, en el fons, pensen 
que tenim raó”.

Una exposició de fotografies 
sobre els Reials Col·legis, una 
conferència de l’historiador 
i filòleg Enric Querol sobre 
Cristòfol Despuig, i la pre-
sentació del facsímil de ‘Los 
Col·loquis de la Insigne Ciutat 
de Tortosa’ van obrir dime-
cres les jornades historiogrà-
fiques del Renaixement. Unes 
jornades que l’Ajuntament ha 
recuperat enguany amb l’ob-
jectiu d’enfortir el contingut 
històric i el rigor de l’esdeve-

Inauguració de les Jornades 
Historiogràfiques del Renaixement

Enguany l’Ajuntament 
recupera les jornades 

la setmana abans de la 
Festa, amb l’objectiu 

d’enfortir el contingut 
històric i el rigor de 

l’esdeveniment

projecte, que suposarà una 
inversió d’1,2 milions d’eu-
ros en una primera fase, i 
que arribarà a la ciutat de la 
mà de l’operadora vinculada 
al grup, Eports, que tindrà la 
seu oficial a la planta baixa 
de la nau, on hi haurà un to-
tal de 85 treballadors, que 
s’ampliaran a un centenar 
en la segona fase (2026).

Eacom instal·larà 
a Tortosa un ‘hub’

niment de la festa de recrea-
ció històrica.

El grup del sector de tele-
comunicacions Eacom ins-
tal·larà les oficines tècniques 
de dues empreses del grup, 
Modi i Mattelco, i les ofi-
cines centrals de la logística 
del grup, en una nau comer-
cial situada al Portal Ciutat 
Nord de Tortosa, a l’autovia 
C-42 de Tortosa a l’Aldea. 
L’empresa ha presentat el 
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* LO SINDICAT millora el 
seu sistema de registre i 
seguiment de les ofertes a 
la borsa de treball. El nou 
sistema facilita la gestió de 
les ofertes de treball i cur-
sos de formació, tant per 
als treballadors com per 
als usuaris.

* L’AJUNTAMENT presen-
ta el projecte de reforma 
dels lavabos exteriors de 
l’escola Miquel Granell. El 
projecte s’ha consensuat 
amb la direcció del centre 
i la junta de l’AFA.

* DILLUNS 15, Amposta 
serà el punt de sortida de 
la prova ciclista professi-
onal La clàssica Terres de 
l’Ebre-Reserva de la Bios-
fera. Això pot afectar de 
manera puntual el trànsit a 
la ciutat.

* L’AJUNTAMENT recap-
ta més de 29.000 euros 
de taxa turística durant 
el 2023. És manté la xifra 
respecte els diners recap-
tats el 2022, i s’incrementa 
sensiblement respecte a la 
recaptada l’any 2021.

En un minut

Presentació del cartell de 
Festes Majors 2024

Un disseny “trencador i cen-
trat en el missatge” és, en-
guany, el protagonista del 
cartell de Festes Majors. És 
obra de l’exalumna del Grau 
Mitjà d’Assistència al Produc-
te Gràfic Imprès d’Esardi, Sílvia 
Calsina, que l’ha presentat a la 
Plaça de l’Ajuntament aquest 
dilluns al matí, al costat de 
l’alcalde d’Amposta, Adam To-
màs, i les regidores de Festes, 
Anna Tomàs, i Educació, Núria 
Marco. “Vaig voler fer, seguint 
un estil diferent i trencador, un 

ACTUALITAT
Detenció del 
presumpte 

culpable d’un 
robatori

Gràcies a la col·laboració ciu-
tadana, la Policia Local d’Am-
posta va detenir, dimarts, un 
dels presumptes autors del 
robatori de coure de la zona 
del cementeri. El detingut 
està acusat de sostreure 20 
metres de cablejat elèctric 
del carrer Professor Esteve 
Gálvez, robatori que ha su-
posat uns danys valorats en 
prop de 3.357 euros. Gràcies 
a la col·laboració ciutadana, 
el passat 4 de juny, els agents 
van poder identificar dues 
persones com a presumptes 
culpables del robatori, men-
tre que aquest dimarts, fruit 
de les investigacions, es va 
poder detenir un dels pre-
sumptes autors. Després de 
realitzar les diligències cor-
responents, el detingut ha 
passat a la jurisdicció dels 
Mossos d’Esquadra.

cartell tipus gràfic on l’impor-
tant és el missatge”, explica 
l’autora del cartell, qui afirma 
que, després de referenciar-se 
en cartells d’anys anteriors i 
d’altres poblacions, va detec-
tar que “la majoria eren il·lus-
trats i amb elements de cada 
poble”. 
La regidora de Festes, Anna 
Tomàs, ha aprofitat per anun-
ciar que en els propers dies 
s’aniran avançant les activitats 
de Festes Majors, que seran 
del 9 al 18 d’agost.

Guia de 
suport a la 

digitalització 
del comerç i 

Mercat
L’Ajuntament d’Amposta, a 
través de la regidoria de Co-
merç i Mercat Municipal 
d’Amposta, acaba de publicar 
una guia de suport a la digi-
talització del comerç i Mercat 
Municipal d’Amposta, amb un 
recull d’eines i recursos per 
a la transformació digital del 
petit comerç local. “Un do-
cument que vol acompanyar 
els comerços de la ciutat i les 
parades del Mercat Municipal 
a l'hora d'utilitzar les diferents 
eines, per així tenir presència 
en línia, millorar la gestió del 
negoci, i optimitzar les ven-
des”, diu la regidora de Co-
merç i Mercat Municipal. El 
document, disponible en lí-
nia a la web de l’Ajuntament 
d’Amposta, està estructurat 
en set capítols.

COMERÇSUCCESSOS
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* DELTEBRE viu des de di-
lluns el seu festival més in-
ternacional i el que gaudeix 
de més prestigi: el Deltebre 
Dansa. El festival es celebra-
rà al cor del delta de l’Ebre 
entre el 8 i el 21 de juliol.

* EL MUNICIPI acull, durant 
el transcurs de l’estiu, un to-
tal de 10 campus escolars i 
poliesportius que ofereixen 
diverses activitats per als in-
fants i joves. En aquest sentit, 
fins a 911 xiquets i xiquetes 
han gaudit o estan gaudint 
actualment dels campus.

* AQUEST CAP DE SETMA-
NA se celebrarà la primera 
edició del nou campionat de 
Futbol Platja a Riumar, im-
pulsat per la comissió #Del-
tebreJove. 

* A MÉS de les activitats del 
Festival Deltebre Dansa, avui 
divendres, al nucli de Riumar 
i a partir de les 22h, també es 
podrà gaudir de la música en 
directe d’Èric Vinaixa.

DELTEBRE
Tret de sortida a 
Deltebra Dansa

L’ALDEA
La via verda del Carrilet connectarà amb la de la 
Val de Zafan pel pont penjant d’Amposta
La via verda del Carrilet, que 
utilitza l’antic traçat ferroviari 
paral·lel a l’Ebre entre Torto-
sa i l’Aldea, connectarà amb 
el pont penjant d’Amposta i 
la via verda en execució de la 
val de Zafan -entre Roquetes, 
Amposta i la Ràpita- gràcies 
a nou tram de d’1,8 quilòme-
tres. L’Ajuntament de l’Aldea 
ha cedit els terrenys al Consell 
Comarcal del Baix Ebre per al 
projecte. El nou tram tam-
bé passarà per sota del pont 
penjant fins la zona de l’em-
barcador fluvial de l’Aldea, 
des d’on ha de continuar cap 
a Deltebre i la desembocadu-
ra del riu. L’ens comarcal va 

publicar ahir dijous la licitació 
per 535.000€, provinents dels 
fons europeus Next Genera-
tion, i tenir enllestida l’obra 
abans que acabi l’any.
“Són dos quilòmetres molt im-
portants perquè enllaçaran les 
vies verdes de la Val de Zafan, 
que es construeix ara, i la ruta 
europea EuroVelo 8, que pas-

ció no es quedi aquí i permeti 
bastir una xarxa de carrils bicis 
que pugui connectar tots els 
municipis del delta de l’Ebre.
Considera que és una “assig-
natura pendent” fer arribar la 
via verda del Carrilet fins a 
Deltebre i la desembocadura, 
pel seu potencial turístic.
(ACN)

sa per dalt del pont penjant”, 
ha subratllat el president del 
Consell del Baix Ebre, Antoni 
Gilabert, tot afegint “l’alt valor 
econòmic” que suposa l’ac-
tivitat del cicloturisme per al 
territori. 
L’alcalde de l’Aldea, Xavier 
Royo, ha demanat anar més 
enllà perquè aquesta actua-

L’Ajuntament de l’Aldea 
cedeix els terrenys al 

Consell del Baix Ebre per 
construir un nou tram de 

2 quilòmetres

L’Ajuntament del Perelló ha 
informat que s’ha realitzat el 
treball de pintura de tracta-
ment a tota la zona de Pere-
lló Mar, des dels Bufadors, 
passant per la platja de Santa 
Llúcia, la de Morro de Gos, 
Cala La Buena, i fins a la zona 
infantil i el memorial del ca-
lafat de davant de l’Hotel Les 
Oliveres.
Al llarg de tots aquests sec-
tors hi ha una presència 
nombrosa de fusta d’autoclau 
que configura el paisatge na-
tural de la costa des de fa uns 
anys, amb signes evidents 
de deteriorament d’aquesta. 
És per això, que s’ha aprovat 
realitzar aquest treball més 
contundent a tots els metres 
de fusta existents. S’ha sane-
jat i repintat tot el mobiliari 
de fusta d’autoclau: les tari-
mes de fusta que conformen 
la passarel·la de la zona dels 
bufadors, tots els metres de 
baranes de protecció, escales 
d’accés a les diferents plat-

Finalitzen els treballs de pintura de 
tractament a la zona de Perelló Mar

tuïtes per als espectacles. 
Com a novetat, l’edició d’en-
guany va comptar amb pro-
postes atractives com el ca-
baret poètic, titelles, rap per 
al jovent i tapes literàries, amb 
l’objectiu d’apropar la poesia 
cap al públic juvenil i infantil. 
‘L’Ebre riu de Poesia‘ és una 
iniciativa del Centre d’Inter-
pretació de la Jota de les Ter-
res de l’Ebre i La Simpàtica 
Produccions, organitzat con-
juntament amb l’Ajuntament 
de Benifallet. (Canal TE) 

ges, les taules de pícnic, apar-
caments de bicicletes, pals de 
senyalització, les baranes de la 
zona que inclouen el GR-92, 
la zona infantil i d’esbarjo de 
davant de l’Hotel Les Olive-
res, i de la zona memorial del 
calafat a la punta de la Buena. 
Aquest treball de pintura de 
tractament ha tingut un cost 
de 12.574,32€ (IVA inclòs). Amb 
aquesta actuació es vol donar 

el manteniment correcte a 
tota la zona més estiuenca 
del Perelló, sumant-se així a 
altres accions turístiques du-
tes a terme tant al nucli del 
Perelló com a Perelló Mar. 

El cap de setmana passat, el 
festival UN-I-VERS va omplir 
els carrers de Benifallet de po-
esia. De divendres a diumen-
ge, el municipi del Baix Ebre 
va ser l’escenari d’una vintena 
d’accions poètiques de petit 
format que van tenir la mú-
sica, la dansa o la fotografia 
com a protagonistes. Entre els 
més de 25 actes i tretze es-
pais diferents, es va celebrar 
un rapsòdrom, un espai on el 
públic va poder recitar poesies 
a canvi de tenir entrades gra-

Benifallet gaudeix del 
Festival UN-I-VERS

Els treballs han tingut 
un cost de 12.574,32€

(IVA inclòs)

Foto: ACN
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El ple extraordinari de Ca-
marles de dilluns passat, 
convocat a petició d’una 
oposició (Junts i ERC), que 
disposa d'un nombre de re-
gidors suficients per a for-
çar-ne la convocatòria per 
part de l’equip de govern 
socialista (en minoria), va 
aprovar la moció presentada 
conjuntament per juntaires i 
republicans, que reclama la 
modificació del Pla d’Orde-
nació Urbanística Municipal 
(POUM) de cara a impedir la 
ubicació, dins del terme, de 
projectes com el de la plan-
ta de biogàs promogut per 
l’empresa madrilenya ENCE. 
La votació va comptar amb 
l’abstenció del PSC, “que no 
estava d’acord amb la seva 
part expositiva”, explicava a 
Ebredigital.cat la portaveu 
del grup municipal de Junts, 

El PSC de Camarles s’absté en la moció aprovada per l’oposició 
que modifica el POUM, per impedir la instal·lació de plantes de 

biogàs com la projectada per ENCE

Els treballs han consistit 
en l’ampliació de 

les voreres i el canvi 
del paviment, la 

modernització del parc 
infantil i la millora

de l’enjardinat
i el mobiliari urbà

L’AMPOLLA
La consellera Capella visita la urbanització
feta al passeig marítim del port 
La consellera de Territori, Ester 
Capella i Farré, acompanyada 
de la directora de Ports de la 
Generalitat, Annabel Moreno, 
ha visitat aquest dimecres la 
urbanització que l’empresa pú-
blica ha realitzat al passeig ma-
rítim Ramon Pous de l’Ampolla, 
i que ha suposat la remodelació 
i la modernització de la zona 
de servei del port de l’Ampolla. 
L'objectiu és millorar la mobi-
litat i accessibilitat dels usuaris 
que tenen els seus establiments 
a la façana marítima, els veïns i 
les veïnes que hi tenen l’habi-
tatge, així com de la resta de la 

ciutadania i dels visitants.
Capella ha recordat que l’ac-
tuació del passeig marítim de 
l’Ampolla, “s’emmarca en una 
emergència i repara els danys 
del temporal Glòria”. Així ma-
teix, ha remarcat que forma 
part “del segon dels eixos signi-
ficatius del Pla d’inversió 2024-

La setmana passada 
l'ajuntament ja va 

anunciar  la renúncia
de l’empresa a 
implantar-se 

al terme municipal

La consellera de Territori, Ester 
Capella i Farré, en la seva visita 
a l’Ampolla, també ha pogut 
comprovar els treballs realit-
zats per Ports de la Generalitat 
per reparar els danys causats 
pel temporal Glòria (2020) al 
port de l’Ampolla, un dels més 
afectats del litoral català. Amb 
una inversió de 4,3 milions, les 
obres han consistir en la repo-
sició de 67.200 tones de pedra 
d’escullera d’entre 4 i 12 to-
nes a la banda exterior del dic, 
amb l’objectiu de reforçar la 
infraestructura i donar més es-
tabilitat i seguretat al port. Així 
mateix, el mur de l’espatller de 
formigó es va recréixer una 
mitjana de 0,77 centímetres 
per poder construir un bota-
ones a la part exterior, per tal 
que quan arribin les onades, hi 
rebotin i siguin retornades cap 
a la mar. 

4,3 MEUR 
d’inversió 

per reparar 
els danys del 

temporal Glòria

Sandra Saragossa. Si bé una 
moció no té caràcter vincu-
lant, “fiscalitzarem la seva 
aplicació. No és democràtic 
deixar sense atendre la veu 
de les 1.300 persones que 
van manifestar el seu rebuig a 
la planta”, etzibava Saragossa.
Saragossa defensava la ne-

visitants. Les obres s’han exe-
cutat en tres fases i han tingut 
un cost de 605.000 euros, IVA 
inclòs.
Els treballs es van fer per trams, 
minimitzant les possibles mo-
lèsties als usuaris dels locals i 
els veïns i veïnes que viuen a la 
façana marítima.

2027 de Ports de la Generalitat, 
que presentàvem el mes de 
febrer, i que va destinat a pro-
moure la integració del port i la 
ciutat”. 
D’altra banda, el carrer Menorca 
s’ha transformat en un carrer de 
prioritat invertida, potenciant la 
mobilitat de la ciutadania i els 

cessitat de presentar la mo-
ció, tot i l’anunci, a partir 
d’un comunicat de premsa 
de l’Ajuntament de Camarles 
fet públic la setmana passa-
da, de la renúncia de l’em-
presa a implantar-se al terme 
del municipi. 
“Des del mateix equip de go-
vern ens van dir que la de-
cisió els va ser comunicada 
per una trucada telefònica. 
Res per escrit. Vam consta-
tar que el BOE del 20 de juny 
publicava la creació de l’em-
presa ‘Biofertilizantes y Bio-
metano Camarles S.L.’, amb 
ENCE com a soci únic, per la 
qual cosa, i davant dels dub-
tes que generava la situació, 
vam decidir continuar amb la 
convocatòria del ple i la pre-
sentació de la moció”.

(Notícia d’Ebredigital.cat)

Festes del 
Carme a 

l’Ampolla, del 
12 al 16 de juliol
L’Ampolla celebrarà, del 12 
al 16 de juliol, les Festes del 
Carme 2024, amb un progra-
ma d’actes i activitats adreçat 
a petits i grans per comme-
morar la festa de la gent de la 
mar. El tret de sortida es do-
narà el divendres a les 11.00 
hores amb soroll i més soroll. 
També hi haurà una tirada al 
plat al Camp de Tir, la pre-
sentació del XII Torneig Jordi 
Pitarque Ceprià, i a la nit, la 
Festa Imagina Ràdio al port 
pesquer. Els actes continua-
ran fins el dimarts, dia de la 
Mare de Déu del Carme, quan 
a les 12.00 hores se celebrarà 
al recinte de la Llotja la missa 
en homenatge a la gent gran 
del mar. A les 19.15 hores, el 
concert de música de la ban-
da de música de La Cala. A 
les 20.00 hores, tindrà lloc la 
missa, i a continuació la tra-
dicional processó.
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LA RÀPITA
L’Ajuntament aclareix el nou model de 
l’Espai Jove  de les Festes Majors
El canvi de model de l’Espai 
Jove de les Festes Majors de 
la Ràpita d’aquest juliol va 
generar controvèrsia a la po-
blació, especialment entre 
les entitats i la gent jove. Hi 
havia dos elements “de quei-
xa”. El primer, amb amenaça 
de mobilització inclosa que 
finalment va quedar en no 
res, tenia com a punt d’origen 
l’espai d’oci nocturn anome-
nat la Xaladora. En anteriors 
edicions la gestió i els bene-
ficis, anaven a càrrec d’enti-
tats rapitenques, amb entrada 
lliure a majors de setze anys. 
El nou equip de govern va 
posar límit. I en segon terme, 
cal afegir el malestar generat 
per la decisió de dur a ter-
me un concurs públic per a 
la concessió del servei i de la 
programació de l’espectacle 
nocturn, que ha estat guanyat 
per l’única empresa presenta-
da, amb un preu de licitació 
inicial de 3.000 euros. 
El primer tinent d’alcaldia, 
Marc Brunet, explicava a 
Ebredigital.cat l’abast de les 
modificacions i les justifica-
va. “Vam arribar a un consens 
amb els representants dels 
joves per permetre l’entrada a 
la zona d’oci d’aquells que es-
tiguin en la franja d’edat d’en-
tre 16 i 17 anys. Però hauran 
de portar una polsera amb un 

color identificatiu perquè no 
se’ls pugui vendre alcohol”.
L’acord va aconseguir desac-
tivar la convocatòria d’una 
manifestació.
Alhora, el regidor aprofita-
va per defensar la decisió de 
l’equip de govern de treure 
a concurs la gestió de l’espai 
d’oci. I ho feia recordant que 
el cost de muntar aquesta 
zona jove, paral·lela al ball de 
festa major, “era de gairebé 
40.000 euros anuals. És per 
evitar aquesta despesa que 
hem decidit optar per l’explo-
tació a càrrec d’una empresa 
privada. I certament, s’haurà 
de pagar per entrar, encara 
que s’ha creat un abonament 
per poder accedir al recinte 
cada nit”. Brunet apuntava de 
pas que amb el nou model es 
garanteix una millor qualitat 
en la programació de les ac-
tuacions. Per la seva banda, i 
pel que fa a l’evident derivada 
(les entitats es queden sense 
els ingressos habituals gene-
rats per aquesta activitat), la 
regidora de Turisme, Helena 
Queral, va assegurar als mi-
cròfons de Ràdio la Ràpita 
que el consistori proporciona 
“una dotació econòmica con-
siderable”, i lamentava que al-
gunes entitats volguessin “fer 
negoci quan són associacions 
sense ànim de lucre. N’hi ha 

que ho havien convertit en el 
seu xiringuito particular amb 
un retorn zero per al poble. I 
això no era de rebut”.

(Ebredigital.cat)

Una vuitantena de professors
de música es reuneixen 

a la Ràpita en l’Escola d’Estiu
que organitza l’AEMCAT

Una vuitantena de professors 
de música s’han reunit aquesta 
setmana a la Ràpita en l’Escola 
d’Estiu que organitza l’Associ-
ació d’Ensenyants de Música 
de Catalunya (AEMCAT). Han 
estat des de dimarts i fins di-
jous, en una trobada que ar-
riba a la divuitena edició i que 
es fa per segona vegada en al-
gun municipi de les terres de 
l’Ebre. La proposta, adreçada a 
mestres i professors, té com a 
objectiu oferir formació espe-
cífica i de qualitat relacionada 
amb l’ensenyament musical 

de la mà de destacats profes-
sionals. 
Enguany l’associació ha es-
collit la Ràpita per a l’Escola 
d’Estiu. En 18 anys només en 
una ocasió anterior havia tin-
gut lloc a les Terres de l’Ebre, 
concretament a Tortosa.
L’eix vertebrador d’aquesta di-
vuitena edició de l’Escola d’Es-
tiu se centra en el poder de la 
música com a factor d’inclusió 
dels alumnes. Entre les activi-
tats de la setmana, ahir dijous 
al vespre es va fer  un concert 
a l’amfiteatre del parc de Garbí.
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Campredó va acollir amb 
entusiasme la 16a edició de 
Mestràlia, una cita anual que 
va reunir amants de la músi-
ca, els instruments i l’artesania 
musical. Durant quatre dies, 
gairebé un centenar de pro-
fessionals van compartir la 
seva passió i coneixements en 
un ambient vibrant.
Dijous 4 de juliol, es va donar 
inici a l’esdeveniment a l’antiga 
estació de ferrocarril. L’espai 
sonor es va transformar amb 
“Campredó: Via Estreta”, una 
presentació artística a càrrec 
de Mapasonor, una associació 
de Mataró, que va formar part 
del prestigiós festival Eufònic.
Posteriorment, la cantauto-
ra del Lluçanès, Mar Pujol,  va 
oferir un concert íntim i emo-
tiu, en un escenari inaudit: la 
plaça de toros de la població. 
Prèviament, DJ Goodfellah va 
animar la nit amb la seva se-
lecció musical. Dissabte es va 
seguir gaudint dels concerts. 
I al vespre va tindre lloc la XV 

Mestràlia: una trobada anual 
d’artesans i músics a Campredó

Des de l’1 de juliol i 
fins el 31 d’agost 

L’AMETLLA

En marxa els punts d’informació 
turística a les urbanitzacions
Des del passat di 1 de juliol, 
l’Àrea Municipal de Turisme 
de l’Ajuntament de l’Amet-
lla de Mar té dos punts des-
centralitzats dels seus serveis 
d’informació i turisme a les 
zones comercials de Tres Ca-
les i Calafat. 
L’horari d’atenció al públic de 
dilluns a dissabte és de 10 a 
13h al matí i de 17 a 20h a les 
tardes, mentre que diumen-
ges i festius és només de 10 
a 13 al matí.
Segons María José Castella-
no, regidora de Turisme de 
l’Ajuntament de l’Ametlla de 
Mar, “a les urbanitzacions hi 
ha molt de lloguer turístic 
i rotació durant l’estiu i és 
important oferir als visitants 
tota la informació que puguin 

necessitar per tal de fer la 
seva experiència de vacances 
al nostre poble tan completa 
com sigui possible”.
A més dels dos punts d’infor-
mació a les urbanitzacions, 
l’Àrea de Turisme també ha 
habilitat un altre punt d’infor-
mació a la recepció del Cen-
tre d’Interpretació de la Pesca 

La Plaça dels Països Cata-
lans de Roquetes va acollir 
diumenge l’últim dels més 
de 100 actes de les Festes 
Majors, amb el lliurament 
dels premis de la tercera 
edició del Concurs d’Apara-
dors Ciutat de Roquetes i del 
Concurs de Colles. Cente-
nars de persones han seguit 
les entregues, especialment 
molt de públic jove que no 
va voler perdre l’esclat de la 
traca final.
L’ànima de les Festes Majors 
van ser les 22 colles que van 
participar dia i nit de la ma-
joria d’actes. L’alcalde, Ivan 

Unes Festes Majors 
‘històriques’

Trobada d’instruments: Luti-
ers, constructors i amants de 
la música que van aplegar-se 
per compartir coneixements i 
experiències sobre la creació 
d’instruments. Ja de matinada, 
un concert de traca i mocador, 
de Pepet i Marieta. 
Diumenge, el darrer dia, al 
vespre, el grup Dia previ va 
fer un concert, mentre s’es-
perava a Cor de Carxofa, que 
va interpretar jotes i garrotins. 
Tot plegat, amb la suma de les 

ROQUETES

(CIP) que des del 22 de juny 
passat, i en horari d’obertu-
ra de les exposicions, al matí 
de 10 a 13h i a la tarda de 17 
a 20h de dilluns a dissabte i 
els diumenges i festius de 10 
a 13h, ofereix tota mena d’in-
formació turística, fins a l’11 
de setembre.
(La Cala Ràdio)

activitats, un rècord. I és que 
Mestràlia no és només una fira, 
sinó una oportunitat per con-
nectar amb la tradició, la cre-
ativitat i la passió que envol-
ten els instruments musicals. 
Els tallers, les demostracions 
d’ofici i els intercanvis entre lu-
tiers van fer l'esdeveniment in-
oblidable. I sobretot el fet gas-
tronòmic, indispensable per a 
una fira de lutiers organitzada 
per l’Associació Cultural Sol-
devila i l’Ajuntament.

Costes i Medi Marí del Minis-
teri per a la Transició Ecolò-
gica i el Repte Demogràfic 
han fet treballs d’arranja-
ment a les platges dels Ca-
pellans, Baconé, cala Maria i 
Perales, aquests darrers dies. 
El manteniment de les plat-
ges és un dels compromisos 
de l’equip de govern, perquè 
és essencial garantir la segu-
retat dels banyistes, així com 
preservar la biodiversitat ma-
rina i l’entorn costaner.
Les millores estan valorades 
en uns 25.000 euros i han 
estat possibles gràcies al se-
guiment i implicació cons-
tant de l’equip de govern i la 
Regidoria d’Infraestructures 
del Litoral de l’Ajuntament 
de l’Ampolla. Està prevista 
una altra actuació a la platja 
de Cap-Roig que s’efectuarà 
en els pròxims dies.

S’arrangen 
platges de 
l’Ampolla

Garcia, va catalogar l’edició 
de 2024 de les Festes Majors 
de la ciutat com a “històri-
ques i úniques”, per “la par-
ticipació massiva del públic i 
la gran implicació del jovent”. 
Tanmateix, va posar en valor 
“el gran civisme i comporta-
ment”, avançant cap un mo-
del de Festes “sostenibles”, 
per la conscienciació al vol-
tant del reciclatge en els gran 
actes. A la vegada, el batlle 
roquetero va refermar la vo-
luntat per poder “declarar el 
Cosso-Iris de Roquetes com
a Festa Cultural d’Interès Na-
cional”.

Una nou aparador per a la 
promoció de la ciutat. Ro-
quetes estrenarà, el dissabte 
5 d’octubre, GastroCaça Ro-
quetes, un nou esdeveniment 
gastronòmic de demostra-
ció de cuina en directe de 
carns de caça a les Terres de 
l’Ebre, amb xefs de renom del 
panorama nacional en acció. 
L’acte tindrà lloc durant tot el 
matí al Casal de la Ravaleta, 
amb l’elaboració de plats on 
el porc senglar, el cabirol, la 
llebre o l’ànec seran els pro-
tagonistes.
L’aula gastronòmica ‘Espai 
Boqueria’, del Mercat de la 
Boqueria de Barcelona, ha 
viscut aquest dilluns la pre-
sentació oficial de l’esdeve-
niment. L’alcalde de Roque-
tes, Ivan Garcia, ha manifestat 
que “l’aposta de Roquetes pel 
Gastrocaça és decidida”.

GastroCaça 
Roquetes, el 
5 d’octubre
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MASDENVERGE

El director de Ràdio Joventut, 
Juan Francisco Ferré Barberà, 
que porta 41 anys al capda-
vant de la ràdio de Masden-
verge, serà el pregoner de les 
festes de Masdenverge que es 
celebraran del 26 de juliol al 
4 d’agost. A més, el nomena-
ment també pretén ser un re-
coneixement a la tasca cabdal 
que ha fet i fa com a col·labo-

Juan Francisco Ferré Barberà, 
pregoner

Avui divendres 
s’inicien les festes

rador de la Comissió de Fes-
tes. D’altra banda, la foto de la 
portada de les festes majors de 
Masdenverge, obra de Fernan-
do Cumplí, és la guanyadora 
del I Concurs de fotografia que 
s’ha celebrat durant les jorna-
des culturals. El cartell oficial 
de la Festa Major està fet per 
l’alumna Laura Hidalgo Castell, 
del Col·legi Rosa Gisbert.

SANT JAUME

Sant Jaume d’Enveja ofereix 
l’experiència de descobrir 
aquest espai amb una visita 
guiada.
L’activitat consisteix en fer 
un recorregut amb bicicleta 
per l’interior de l’illa de Buda  
per part d'un grup reduït de 
visitants, guiats per tècnics 
especialitzats del Parc Natu-
ral. Durant l’excursió es podrà 
gaudir de l’alt valor ambiental 
i paisatgístic de l’illa de Buda, 
d’una degustació de produc-
tes km 0 del Delta de l’Ebre, i 
d’una mostra del folklore i la 
cultura popular de les Terres 
de l’Ebre. 
Este cap de setmana, dies 13 i 
14 de juliol, és el tret de sor-
tida. També es podrà visitar el 
3, 4, 17, 18 i 31 d’agost

Buda&Bike, 
‘L’Illa de Buda 

a cop de pedal’

Sistema per 
acabar amb les 

males olors

SANTA BÀRBARA
El Concurs de Colles revitalitza 
les Festes Majors
Aquest any les Festes Majors 
del municipi comptaran amb 
una novetat molt esperada: el 
I Concurs de Colles, una inici-
ativa impulsada pel Grup Jo-
ventut, que pretén fer de les 
festes una experiència més 
participativa i inclusiva per a 
tothom. Segons explicava Laia 
Pla, la regidora de festes, “la 
principal motivació d’aquest 
concurs ha estat la neces-
sitat de crear unes festes on 
tothom, independentment de 
l’edat, pugui participar en tots 
els actes”.
El passat 4 de juliol es va fer el 
sorteig per determinar les pro-
ves, marcant així l’inici d’una 
competició que promet ser 
emocionant i plena de reptes. 
La presentació de colles, cele-
brada el dissabte passat, amb 
un sopar de pa i porta i una 

desfilada amb xaranga, va ser 
el tret de sortida del concurs.
D’altra banda, hi ha hagut una 
petita polèmica pel cartell 
de la cursa enigmàtica, que 
ha estat considerat ofensiu 
pel capellà del municipi. No 
obstant, l’organització ha de-
cidit mantenir-lo després de 
consultar diferents opinions i 
concloure que no s’utilitza el 
nom de Déu en va.

Continuen les obres 
d’arranjament del Parc

Mercè Rodoreda i Caminet

L’Ajuntament d’Alcanar ha 
informat que continuen con-
tinuen les tasques d’arranja-
ment del Parc Mercè Rodo-
reda i el projecte Caminet (a 
la zona de l’escola Marjal).
La segona fase de l’arranja-
ment, consisteix en l’ade-
quació del terreny, és per 
això, que el parc romandrà 
inhabilitat fins a la finalitza-
ció dels treballs. La tercera 
i última fase, tindrà lloc el 

pròxim mes d’agost quan 
s’instal·laran els jocs de lleu-
re del Caminet (a la zona 
de l’escola Marjal), i al parc 
Mercè Rodoreda.
D’altra banda, dins de l’ac-
tualitat del municipi, també 
s’ha informat que torna la 
Mar de música. L’Ajunta-
ment aposta per audicions 
de música instrumental a 
l’aire lliure per a les nits de 
juliol i agost.

ALCANAR

Finalment, cal apuntar que 
amb aquesta iniciativa del 
Concurs de Colles, el Grup 
Joventut ha aconseguit do-
nar un impuls renovat a unes 
Festes Majors que comencen 
avui. Paco Casadó Pla serà 
el pregoner, demà. El cap de 
setmana passat va fer-se el 
canvi de pubilles, pubills, pu-
billetes i pubillets. (La PLana 
Ràdio)

La planta de Biometagàs de 
la Galera està instal·lant una 
planta de desodorització amb 
filtres d’aigua per acabar amb 
les olors que molesten els ve-
ïns del municipi, però sobretot 
els de Santa Bàrbara. El meca-
nisme estarà llest a finals de 
mes. Mentrestant, els gestors 
de Biometagàs apliquen “me-
sures transitòries”. Fan ser-
vir un desodoritzant químic 
que evita que el gas faci flai-
re “com de podrit”. El gerent 
de l’empresa, Albert Martínez, 
s’ha disculpat per aquests epi-
sodis “imprevistos” de pudor, 
i ha anunciat la inversió per 
resoldre-ho (150.000 euros). 
La faran encara que una con-
sultora ambiental certificada 
determina que els paràmetres 
de les olors que emeten en-
caixen amb la normativa.

LA GALERA ULLDECONA

Enguany Ulldecona celebrarà  
les seves Festes Quinquen-
nals del 6 al 15 de setembre, 
organitzades cada cinc anys 
en honor a la Mare de Déu de 
la Pietat. Durant nou dies la 
Mare de Déu, patrona d’Ull-
decona, recorre en processó 
tots els carrers del poble i els 
barris. Els darrers dies, l’Ajun-
tament ha donat a conèixer 
alguns dels espectacles. Un 
dels plats forts serà el concert 
del grup The Tyets, la nit del 
divendres 13 de setembre. Pel 
que fa als espectacles pro-
gramats al Teatre Municipal 
Orfeó Montsià, organitzat per 
Ull de Teatre, destaca l’obra 
“Per fi sol”, interpretada per 
l’actor Carles Sans, del Trici-
cle, el dia 11 de setembre.

 Festes 
Quinquennals, 
del 6 al 15 de 

setembre
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El municipi, reconegut 
un any més per l’AOC

L’Aldea va recollir el reconeixe-
ment atorgat per l’Administra-
ció Oberta de Catalunya. L’acte 
del lliurament dels guardons 
es va dur a terme a l’Auditori 
de Salou. L’alcalde de l’Aldea, 
Xavier Royo, i la tinenta d’Al-
caldia, Irene Negre, van reco-
llir el guardó. Xavier Royo: “A 
l’Aldea també avancem amb 
transparència i transformació 
digital, dos puntals de la nostra 
administració, propera i oberta 
a tothom. Cal continuar avan-
çant per oferir, com sempre, 
el millor servei al ciutadà, tant 
d’assessorament com d’acom-
panyament en els seus tràmits. 
La transformació digital és clau 
i cal que totes les administra-
cions tinguem present aquest 
repte de futur”. Enguany, els 
reconeixements per la trans-
formació digital han arribat a 
la seua desena edició i s’ator-
guen cada any, als ajuntaments 
i consells comarcals que des-
taquen en la transformació 
digital i el govern obert en la 

L’ALDEA

seva relació amb la ciutadania. 
L’Aldea, en la categoria d’ajun-
taments de 1001 a 5000 habi-
tants, ha estat reconegut com 
un dels 10 ens que han realit-
zat la transformació digital.

L’alcalde denuncia una campanya 
d’assetjament a xarxes i les pintades al 

cotxe de la seva parella
L’alcalde d’Alcanar, Joan 
Roig, ha denunciat al seu 
perfil d’Instagram una cam-
panya d’assetjament al qual 
està sent sotmès tant ell com 
membres del seu entorn. “El 
cotxe de la meva parella va 
aparèixer tot pintat amb es-
prai taronja. S’hi van esmerçar 
de valent”, lamentava el batlle 
citant un dels “tres actes des-
honestos” que han hagut de 
patir les darreres setmanes. 
Pel que fa a la guerra bruta a 
les xarxes, Roig es remet a un 
primer cas en un perfil fals, 
que animava a la gent a “fotre 
foc a casa nostra. Poca cosa 
més a dir”. El segon, admet 
l’alcalde, és més recent “i el 
menys elaborat. No s’han es-
forçat massa. El perfil anònim 
suggereix que ens vincula un 
deute important, de 6.000€, 
per una obra realitzada l’any 
1999. L’any 1999 jo tenia 16 

ALCANAR

anys i cursava 4t d’ESO. Les en-
comanes d’obra durant l’etapa 
adolescent solen ser poc fre-
qüents”. La persona que ha es-
crit aquesta última publicació, 
“ha confessat l’autoria. L'he 
trucat amb l’objectiu de resol-
dre dubtes. Li he proposat una 
reunió exprés. Desafortunada-
ment, no ha acudit a la cita”. 
“Fins ara no m’havia pronunci-

Territori lliura deu habitatges
amb protecció oficial recuperats per 

destinar-los a lloguer social a l’Ampolla

at. Ho faig ara perquè a través 
de les xarxes podria connec-
tar amb estes persones per 
recomanar-los una conversa 
sincera, que sempre és te-
rapèutica. Tinc l’esperança, 
potser absurda, que hi podré 
parlar de forma amigable els 
propers dies”, afegia el batlle. 
“No sé quin és l’objectiu de 
tot això”.

El Departament de Territori ha lliurat aquest dimecres les claus de deu habi-
tatges amb protecció oficial, que s’han adjudicat en règim de lloguer públic 
assequible. Els pisos estan situats al carrer Xaloc de la urbanització de Cap 
Roig, a l’Ampolla (Baix Ebre). Després de romandre buits durant anys, el De-
partament els va recuperar a finals de 2023, a través de l’Agència de l’Habi-
tatge de Catalunya (AHC). El preu del lloguer és de 298,52 euros, als quals cal 
sumar 18,12 euros de despeses. L’actuació s’emmarca en el pla del Govern 
per impulsar la incorporació de 10.000 habitatges al parc de lloguer social de 
Catalunya fins al 2026.

La Jove Orquestra 
Simfònica, a la Sénia
Des de diumenge, els 90 joves músics 
dels tres conservatoris de la Diputa-
ció a Tortosa, Reus i Tarragona que 
integren la Jove Orquestra Simfònica 
de la Diputació (JOSDT), compartei-
xen una setmana de treball a la casa 
de colònies de Rasquera. Sota la ba-
tuta del director resident del Teatre 
de l’òpera de Chemnitz a Alemanya, 
Diego Martín-Etxebarria, preparen el 
programa dels concerts que oferiran 
el dissabte 13 al Teatre Auditori de 
Salou, i el diumenge 14 a la Casa de 
Cultura de la Sénia.

Riu Avall
Es presenta la 3a edició del festival 
Riu Avall. Es portarà a terme durant 
els propers mesos a les poblacions 
de Vinebre, Calaceit, Darmós, Aldo-
ver, La Serra d’Almos, Ribaroja d’Ebre, 
La Galera, La Palma d’Ebre, La Torre 
de l’Espanyol, Miravet, i Móra d’Ebre. 
El festival pretén fer cultura i apropar 
la música clàssica, majoritàriament, a 
les poblacions de les Terres de l’Ebre 
que hi estiguin interessades. El proper 
dimecres, 24 de juliol es farà la pre-
sentació de l’acte.
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terres de l’ebre

ribera/terra alta

TERRA ALTA

Dimarts es va celebrar la 
primera reunió de la Taula 
d’Aprofitament de la Biomas-
sa de la Terra Alta. 
Lluís Agut, president del Con-
sell Comarcal de la Terra Alta, 
va destacar que la comarca 
sempre
ha estat rica en recursos na-
turals. 
“És responsabilitat nostra 

GestIó responsable de la 
biomassa

forestal i agrícola

S’ha ratificat el que les 
institucions fa ja anys 

que treballen en 
col·laboració per 

revertir conjuntament 
la desindustrialització

gestionar-los de manera in-
tel·ligent i eficient. La bio-
massa, com a font d’energia 
renovable, ens ofereix una 
oportunitat única per reduir 
la nostra dependència dels 
combustibles fòssils, generar 
llocs de treball locals, reduir 
el risc d’incendis i fomentar el 
desenvolupament econòmic 
sostenible”.

MÓRA LA NOVA

Ahir dijous l’Ajuntament de 
Móra la Nova va convocar 
als veïns i veïnes a la xerra-
da informativa de posada en 
marxa de la primera comu-
nitat energètica municipal, 
amb energia compartida amb 
veïns. 
Hi participaren l’alcalde de 
Móra la Nova, Carlos Trinc-
han, i el Regidor de transi-
ció energètica Ferran Rosich. 
La xerrada es va fer a la sala 
d’actes i plens de l’Ajunta-
ment.

Posada en 
marxa de 

la primera 
comunitat 
energètica 
municipal

Campus de 
Patrimoni 

Etnomusical 
“Ebrefolk”

RIBERA D’EBRE
Els municipis amb polígons s’uneixen 
per la promoció de la indústria
Aquest dimarts s’ha reunit la 
Taula comarcal de Polígons 
d’Activitat Econòmica for-
mada pel Consell Comarcal 
de la Ribera d’Ebre, els Ajun-
taments d’Ascó, Flix, Móra 
d’Ebre i Móra la Nova i el 
Consorci per a la Promoció 
de Sòl Industrial del Molló, 
on s’apleguen els pobles de 
Tivissa, Móra la Nova, Garcia 
i Ginestar. Abans de dur a ter-
me la sessió de treball, s’ha 
formalitzat l’Acord de Com-
promís per al desenvolupa-
ment de polítiques de suport 
i promoció industrial de la 
Ribera d’Ebre amb l’objectiu 

de treballar conjuntament la 
promoció de la indústria amb 
una visió estratègica a llarg 
termini de diversificació del 
teixit econòmic de la comar-
ca.
L’acord reflecteix el treball 
que ja s’ha estat fent en col-
laboració en els últims tres 
anys. 

Reunió de treball entre els 
alcaldes de Móra d’Ebre, 

Falset i Gandesa

Gandesa va acollir, el pas-
sat divendres, la reunió pe-
riòdica de treball entre els 
alcaldes de Falset, Carlos 
Brull, de Móra d’Ebre, Rubén 
Biarnés, i l’amfitrió, l’alcal-
de de Gandesa, Carles Luz. 
L’agenda de la trobada va 
estar marcada pels temes 
d’interès per a totes tres ca-
pitals, com són la recollida 
de residus i l’adaptació als 
objectius de reciclatge fi-

xats per la Unió Europea i el 
seu impacte en els munici-
pis, l’adaptació i la mitigació 
del canvi climàtic, com ara 
la climatització dels edificis 
públics i l’impacte de la se-
quera, o les reivindicacions 
sobre infraestructures i mo-
bilitat, especialment pel que 
fa a la línia R15 de Rodalies 
RENFE. Els tres alcaldes van 
valorar molt positivament la 
trobada.

GANDESA

Per una banda, el president 
del Consell Comarcal i batlle 
de Flix, Francesc Barbero, ha 
posat èmfasis que, “malgrat 
que cada municipi té la seua 
especificitat, els reptes en 
l’àmbit industrial només po-
den superar-se si treballem 
conjuntament i amb uns ob-
jectius ben alineats”.

Ahir dijous, la capital de la Ri-
bera d’Ebre va donar el tret 
de partida, per dotze any 
consecutiu, al XII Campus de 
Patrimoni Etnomusical “Ebre-
folk”. Este festival i universitat 
d’estiu dedicada al a difusió 
de l’anomenada “música i ball 
tradicionals”. 
Fins diumenge hi ha progra-
mats al Teatre La Llanterna una 
vintena de tallers. EBREFOLK 
compta amb el patrocini de 
l’Ajuntament de Móra d’Ebre i 
la Direcció General de Cultura 
Popular de la Generalitat de 
Catalunya, i la col·laboració 
de “La Riuada” i “Amics de la 
Jota”, el Centre d’Esplai “Treu 
Banya” i els quintos i quintes 
de Móra d’Ebre, així com l’en-
titat “Obretebre” de Roquetes.

MÓRA D’EBRE BOT

La consellera de Territori, 
Ester Capella, ha anunciat 
la primera fase del projecte 
per rehabilitar edificis muni-
cipals per oferir habitatge de 
lloguer assequible a la Terra 
Alta. L’acord forma part del 
programa Arrelament, que 
arriba a la comarca després 
de la prova pilot de les Gar-
rigues. El Departament inver-
tirà prop de 534.000 euros 
per recuperar immobles, que 
havien estat les antigues ca-
ses dels mestres o del metge, 
a Bot, Prat de Comte, Vilalba 
dels Arcs o la Fatarella. De les 
obres en sortiran tres habi-
tatges “dotacionals” i un con-
sultori mèdic.

Rehabilitació 
d’edificis 
per oferir 

habitatge de 
lloguer
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ELS ACUDITS DE 
LA FEDERACIÓ   
La federació va prometre 
fa tres campanyes una 
lliga ebrenca a la segona 
catalana i va quedar en 
una Desil·lusió. La passa-
da van col·locar un equip 
de Barcelona,   el Cubelles 
al grup de Tarragona, i 
aquesta setmana la bomba 
final: competiran la futu-
ra campanya al grup de 
Tarragona, tres equips més 
de Barcelona:   Vista Alegre, 
Sporting Gavà i Gavà. Tot es 
cou des de Barcelona i així 
es centralitzen els comitès 
i així va entrar la interitori-
alitat i perden el poder els 
representants de Tarragona 
i Lleida. El que no entenc és 
que el que avui coneixem 
com la 2 catalana abans 
s’anomenava 1a Regional. 
I des de la 1984/85, només 
eren d’equips de la pro-
víncia i de sobte Barcelona 
han trencat les regles que 
durant 38 anys han tin-
gut sentit comú. La meva 
pregunta és si els equips 
ebrencs seguiran callats o 
faran alguna cosa en con-
junt. El futbol ebrenc perd, 
a Tarragona els sobren 
jugadors i als de Barcelo-
na més. Els acudits de la 
federació ja no són de riure 
són de terror. La Jonquera, 
Bonavista, Arboç Lleida B 
han decidit no jugar a la se-
gona catalana però això a la 
federació no li importa , han 
crucificat aquesta segona 
catalana en un tres i no res 
des d’un despatx.

CELMA

4 EQUIPS DE 
BARCELONA A 
SEGONA 
L’any passat vaig conèixer la 
interterritorialitat. Va ser una 
sorpresa. Recordo en aquella 
època, estiu de l’any passat, al 
programa Minut 91, el presi-
dent del CF Amposta, Carlos 
Gilabert, va assegurar que la 
interterritorialitat acabaria 
comportant més presència 
d’equips de Barcelona en grups 
d’altres províncies. He de dir 
que no era l’únic que ho pensa-
va. Per tant, entenc les queixes 
i la indignació que es viu a 
hores d’ara, però he de dir que 
enguany no és cap sorpresa.  
Recordaré també que a falta de 
poc més d’un mes per al final 
de la lliga passada a la Segona 
catalana, tant a Minut 91 com 
al Més Ebre vaig informar que 
hi haurien 5 descensos i que 
si no baixava cap equip més 
tarragoní, a més del Morell, 
com així va ser, ens havíem de 
preparar perquè la interterrito-
rialitat suposaria més arribada 
d’equips de Barcelona al grup 
6. En aquell moment eren dos...
al final han estat 4. Les queixes 
s’havien de produir llavors. No 
ara. La Federació va gestionar 
la Covid com va poder. Van 
pujar equips i no en va baixar 
cap. La manera d’ajustar ara 
els grups de Segona és esta. 
16 equips per 6 grups són 96. 
Amb la interterritorialitat no hi 
ha el problema de que un grup 
sigui de 17 i un altre de 15. Es 
mouen els equips per proxi-
mitat. I tots encaixen amb els 
16. Hi ha un any per fer altres 
propostes i aprovar-les. 

MICHEL
NOVETATS A LES 
BANQUETES  
RAMON GRAU , que estava al 
Benissanet, s’incorpora al filial del 
Gandesa.

ÒSCAR RUMENSE, que entrenava 
el Tortosa Ebre B, és el nou mister  
del Campredó.

ALBERT LIZASO ha acceptat la 
proposta del Ginestar, en la nova 
etapa a la Tercera catalana. 

ANDREU CANO, A 
L’AMPOSTA 
ANDREU CANO ja va informar 
que no seguiria a Camarles, on 
estava de segon de Carlos Gilabert. 
Una vegada havia pres la decisió, 
va tenir diverses propostes i una 
d’elles fou del CF Amposta, club 
al que torna per fer de segon de 
Ferran Simó, al primer equip.

MARC VILARROYA
El defensa que estava al Remolins 
Bítem, ha fitxat amb el Tortosa 
Ebre de Primera catalana. 

2A CATALANA
Quatre equips de la província de 
Barcelona jugaran la tempora-
da vinent al grup 6 de Segona 
catalana: Cubelles, Gavà, S Gavà 
i Vista Alegre. La noticia ha creat 
malestar en general.

4A CATALANA

David Vilanova 
s’incorpora al 
cos tècnic de 
l’Andorra

Fa unes setmanes vam publi-
car la incorporació del tèc-
nic Albert Company ‘Beto’ 
a l’Andorra, com a segon de 
Ferran Costa. La notícia ara ja 
és oficial. Així mateix, el tèc-
nic roquetenc David Vilanova 
també formarà part del cos 
tècnic i ja està a Andorra. 

LLIGA ELIT

El davanter Said Chit ja està 
compromès amb la Rapitenca. 
El jugador, de 21 anys, la tem-
porada passada va estar al Za-
mora B i durant la mateixa va 
fitxar amb el Casalarreina de la 
Tercera Federació de la Rioja.
Així mateix, a la Rapitenca, s’in-
corpora Ian Esquerré, defensa 
central que va estar a l’Ampo-
lla i que havia parlat per fitxar 
amb la Sénia. Però és sub23 i 
un central que encaixa a la Ra-
pitenca segons informen fonts 
del club rapitenc.  
D’altra banda, amb el defensa 
central Aleix Cuenca existeix un 
acord i s’espera que la setma-
na vinent es pugui fer oficial el 
fitxatge.
El cas d’Oribe segueix en el 

Said Chit, nou davanter per 
la Rapitenca

Homenatge a Salvador Miralles

mateix escenari. Des de la UE 
Rapitenca informen que per 
poder-ne acabar de parlar del 
fitxatge dependria de la plaça  
on li correspongui desenvolu-
par la seua feina el curs vinent.  
Hi ha més equips pendents del 
futur professional d’Oribe que, 
lògicament, el pot afectar en 
l’esportiu. Finament dir que la 
Rapitenca va solucionar d’im-
mediat la reclamació d’AFE per 
part de dos jugadors. Va ser una 
situació inesperada amb la que 
no es comptava però que va 
quedar resolta en poques hores 
tal com l’Associació també va 
aclarir-ho.

Els partits de la primera jornada 
de la Lliga Elit són els següents:

22 de setembre

Pobla-Vilafranca
Vilanova-Horta
Manlleu-Rubí
Palamós-Can Vidalet
Lloret-Figueres
Valls-S Mauro
Vic-Castelldefels
Rapitenca-At S Just.

Salvador Miralles va ser pro-
tagonista a Canal Terres de 
l’Ebre, al programa Minut 91, 
el dilluns passat. Van acom-

Dissabte passat, va tenir lloc la trobada d’àrbitres del comitè tècnic ebrenc on es van atorgar els 
diplomes. En la foto de grup, va haver un record per a Michel per la jornada del cap de setmana 
anterior. 

Existeix 
un acord amb 
Aleix Cuenca

panyar-lo, Chema, Sergi Gil i 
Jordi Prats. Es van veure imat-
ges de la jornada festiva en què 
el gran Salvador va rebre els 

reconeixements de cente-
nars de persones, en el dia de 
l’homenatge. El camp d’Horta 
porta des d’ara el seu nom. 
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Té molt bona pinta l’Ascó, només 
dues baixes de l’equip bàsic: Diego i 
Fran. Finalment no segueix el míster 
Arnau que va fer una gran feina i que 
afronta un repte a l’estranger. El rele-
va un tècnic experimentat com David 
Giménez (Lleida, Binéfar, Tàrrega, Al-
macelles). Disposarà d’un equip més 
equilibrat que on ha sofert més can-
vis és a la davantera amb jugadors de 
qualitat com Toldrà o Aumatell més 
l’arribada de Dilla, coordinador del 
futbol base. A priori, equip per no patir 
i amb més potencial sent més equili-
brat amb les altes de dos jugadors de 
3a Federació, una de la Lliga elit, una 
altra la del gran Dilla, més la del gran 
centrecampista Rius, fill de l’ex mister 
del Flix.

FC ASCÓ
CANVI A LA BANQUETA

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

2
CANONJA
3
6
2
4
ARTESA
ASCÓ JUVENIL
ASCÓ JUVENIL
2
3
4
2
2
2
REUS
4
GANDESA
VALLS
VILAFRANCA

ÀLEX FERNÁNDEZ
AMARO NAVARRETE

ALBERT ROCA
ERIC RODA 

HUMBERT MALLAFE
SERGI CALIZ
MARC RIUS

ERIC ESCODA
ROGER RIBES

ARMAND FUSTER
ENRIC CUBELLS
MARC BLANCH  

MARCEL MESEGUER
MODESTO

RAUL LOPEZ FIGO
ALBERT MIRAVENT

JANI ROCA
JAVIER DILLA
XAVI TOLDRÀ

JORDI AUMATELL

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                           PRESIDENTS   ENTRENADORS

 

Nova etapa en aquest club, des-
prés de la que ha protagonitzat Àlex 
González un dels tècnics més ex-
perimentats del futbol provincial. Sis 
campanyes al Catllar i li va arribar el 
premi merescut fitxant pel Valls de 
la Lliga Elit. El Catllar és l’equip dels 
miracles amb un pressupost dels 
més baixos de la categoria porta 5 
campanyes a 1a catalana. Arriba un 
bon mister Raúl Salguero, del cadet 
de Divisió d’honor del Reus, amb el 
seu company Marc del juvenil del 
Reus. Tos dos prometen. Renovació 
important, només segueixen cinc ju-
gadors i s’han fitxat jugadors de gran 
qualitat. Un equip que tornarà a patir 
per estic segur que mantindrà la ca-
tegoria.

CE CATLLAR
L’EQUIP DELS MIRACLES

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

REUS JUV
AT LLEIDA
2
MORELL
VILASECA
VALLS
POBLA B
4
REUS JUVENIL
2
4
5
REUS
MORELL
ASCO
CANONJA
POBLA
 SANT VICENÇ
GIM MANRESA JUV
5
POBLA B

ALEIX ALCAÑIZ
MARIO MENDEZ
MARC VADILLO

MAGI SOLE
YAGO SANCHEZ

POL VERICAT
MARC BAYONA

JOAN CANALDAS
LLUC VALLDEPEREZ

ALEX PEREZ
ARNAU OLLE
ALBERT RULL

CESC MARTINEZ
CARLOS CARBADA
AMIR GONZALEZ

FERRAN CATALAYUD
DANI RODRIGO

MARC CANO
IZAN CAMPOS

SERGIO RODRIGUEZ
MARTI SAVARÓ

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV

3A DIV PRE/PRI
13 

2A CAT
5

3A CAT
22

4A CAT 
20

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                          PRESIDENTS    ENTRENADORS

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

 

Equip molt remodelat, només cal 
veure la dada que de l’últim últim 
partit com a titulars només segueixen 
3 jugadors i de moment hi ha 8 al-
tes. Necessitava renovació este equip 
per començar una nova etapa. Bai-
xes importants: Nacho que se’n va al 
Tortosa,  Ivan Paez, Chavarria Edgar 
(la Cava) i Barry (la Sénia). Equip que 
presenta moltes novetats, canvis a la 
directiva, nou president, l’exjugador 
Jose Maria Pujol, nou secretari tèc-
nic, Llaveria, nou mister Carlos Ro-
driguez que va entrenar a l’Alcanar i 
Rapitenca B. Els fitxatges són apos-
tes noves i hi ha bons jugadors però 
no serà una campanya fàcil fins que 
s’acobli l’equip. Manquen dos fitxat-
ges per tancar plantilla.

UE ALDEANA
REMODELACIÓ TOTAL

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

REM BITEM
11
TORTOSA EBRE B
3
AMPOLLA
4
AMPOLLA
JESÚS I MARIA
2
RAPITENCA
7
3
3
4
TORTOSA-EBRE
EBRE ESCOLA
2
REMOLINS-BITEM
JESÚS I MARIA

ROGER GARCIA
SERGI AURE  

ANTON JONES
GERARD PAGÀ

LLUIS FABREGAT
MANOLO PUIG
FERRAN LLUIS

FRANCIS INFANTE
DAVID GARCIA
ENRIC ROVIRA

ALBERT VILARROYA 
MARC BATALLA

PAU MECA
XAVI ANELL

MARC BERNARDO
LAHCEN OUHDADI
YASSIN BELGUALI
JONATAN LOPEZ
ROBERT LÓPEZ

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV

3A DIV PRE 2A CAT
18

3A CAT
37

4A CAT 
6

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

2 CAT
2  CA
2 CAT
2 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT

JOSE MARIA PUJOL
XAVI PINO
XAVI PINO
XAVI PINO
XAVI PINO
XAVI PINO
XAVI PINO

PEDRO URIA
PEDRO URIA

CARLOS RODRIGUEZ
XAVI CID/SUBI
FERRAN SIMÓ
FERRAN SIMÓ

 BARTOLO MECA/PARRA
 BARTOLO MECA

SUBI/ BARTOLO MECA
BARTOLO MECA
BARTOLO MECA

15
3/5
1/6
S/F
2
4
3
5

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                            PRESIDENTS         ENTRENADORS

Equip que torna de nou a la segona un 
any des de perdre-la. Segueix el seu 
míster Albert Sentis que manté tot el 
bloc i els quatre màxims artillers: Ar-
nau, Galera, Moha i Joel. Destacar que 
10 jugadors amb aquesta ja són tres 
temporades que juguen junts I és que 
l’important és que manté el bloc i amb 
pocs retocs. Això de vegades va bé 
malgrat el salt de la categoria. Però en 
militar a segona catalana també és un 
repte difícil, recordar que la lliga pas-
sada dels ascensors Espanya Canonja 
i Hospitalet van baixar i Gandesa va 
passar problemes. Un repte per a un 
equip que va arribar a jugar 7 tempo-
rades a tercera divisió, i que ha perdut 
la segona catalana dues vegades a les 
últimes cinc temporades.

CAT RODA BARÀ
EQUIP QUE DONARÀ GUERRA

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

2
CAMP JOLIU
2
3
2
5
15
6
2
2
9
2
ARBOÇ
3
3
2
3
2
4
5
ARBOÇ

ANGEL FERNANDEZ
MARC NAYACH

ALVARO JIMENEZ
ALVARO TEJEDA
ARNAU VIRGILI

JOSE FERNANDEZ
MARC CASTRO

MIGUEL FAÑANAS
SERGI YAGO
IKER TEJEDA

MIGUEL CONTERAS
ORIOL CITORES

PAU CUBERO
SERGIO GALERA
ARNAU MOYA

CARLOS CUERDA
GABRIEL CASAS

JOEL CITORES
JOEL SANCHEZ

MOHAMED “SIMO”
OUAIL EL KADDOURI “WALI”

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

3A DIV
7     

PRE 
9

2A CAT
19

3A CAT
8

4A CAT 
6

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

2 CAT
3 CAT
2 CAT
2 CAT
S/F

2 CAT
3 CAT
2 CAT
2 CAT

ALBERT SENTIS
ALBERT SENTIS

JAVIER TORRES ‘KIKI’
MARCOS CARRASCO

NANDO CANTON
JAUME BONET
DANI SERENO

ANTONIO CHACON

1
16
12

14
1
15
14

3A DIV
9

PRE 
7

2A CAT
3

3A CAT
9

4A CAT
18

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

1 CAT
1 CAT
1 CAT
3 DIV
1 CAT
1 CAT
3 DIV
3 DIV
3 DIV

JOSE RAMON GARCIA
JOSE RAMON GARCIA

CÉSAR CABALLERO
ANDREU MUÑOZ
ANDREU MUÑOZ
ANDREU MUÑOZ
ANDREU MUÑOZ 
ANDREU MUÑOZ 
MIQUEL PEREZ

DAVID GIMÉNEZ
ARNAU ALCOVERRO

”COCO”/JORDI MENA
GERMAN INGLÉS
GERMAN INGLÉS

JORDI FONT
LEONARDO LOPEZ JIMENEZ/MIKI

SANTI CASTILLEJO
SANTI CASTILLEJO

9
12
 16
 1
 9
 20
7 
6 

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

1 CAT
1 CAT
1 CAT
1 CAT
1 CAT
1 CAT
2 CAT
3 CAT
2 CAT

RAUL SALGUERO
ÀLEX GONZALEZ
ÀLEX GONZALEZ
ÀLEX GONZALEZ
ÀLEX GONZALEZ

ÀLEX GONZALEZ/ISAAC FDEZ
ÀLEX GONZÁLEZ

JOSE MORA
JAUME PEDRA 

12
11
7
9
18
2
3
16

ESPECIAL PLANTILLES



19esports DIARI MÉS EBRE • divendres 12 de juliol / 2024

 

És l’equip que porta més anys conse-
cutius a tercera catalana, exactament 
deu. Un club on els jugadors cobren 
només una petita compensació, això 
és molt lloable. Segueix el president 
Ramon Gas, Mario com a entrena-
dor i Campos com a cap de premsa 
i directiu, és una institució en aquest 
club. Es manté el bloc de la campanya 
passada amb dues baixes importants 
Lluís Morales i Younes que van fitxar 
pel Remolins-Bitem. L’equip presen-
ta 7 altes i està més equilibrat més 
equilibrat, reforça la mitjana. El club 
té quatre equips femenins. Destacar 
la feina del coordinador Juanpe. Gui-
llermo Camarero entrena l’infantil i és 
coordinador de metodologia i anàlisi.

CD ROQUETENC
UN CLUB DE CANTERA

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

TORTOSA EBRE B
XERTA
3
4
8
8
10
INACTIU
CATALÒNIA
13
3
3
4
8
CATALONIA
JUVENIL TORTOSA
TORTOSA EBRE B
TORTOSA EBRE B
3
6
TORTOSA EBRE B

GERARD ESTORACH
IZAN PALACIOS
EFREN MARTI

ÀNGEL CID
GERARD CID

PERE PITARCH
MAIKEL FERNANDEZ
ADRIA CARBONELL
JOAN M PANISELLO

IVAN ARASA
JOAN CODORNIU

TONI ONDOZABAL
GORKA PIÑOL

JOEL ROIG
ALEX GISBERT

ORIOL MASDEU
ÀLEX  MARGALEF
ALEIX ALEMANY 
AITOR CARRASCO
QUIM MARTINEZ

ROGER TURCH

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT

RAMON GAS
RAMON GAS
RAMON GAS
RAMON GAS

RAMON BRULL
RAIMON BORRULL
RAIMON BORRULL 

LOLI MULERO
LOLI MULERO

MARIO JAVALOYES
MARIO JAVALOYES

DAVID  GARCIA
CARLOS GILABERT
DAVID VILANOVA
ANDREU FIBLA

GUILLERNO CAMARERO
JORDI VALLÉS 

POY

8
10
4
5
15
14
8
10

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

 

Població que es viu el futbol amb In-
tensitat. Una bona notícia, la renova-
ció del mister Castillejo que va fer una 
gran tasca a la Selva, Angularia i Bor-
ges. Pràcticament segueix tot el bloc 
més la incorporació de Jack cid que 
que va tornar a finals de la tempora-
da passada. Només cinc altes ja que 
l’equip ja està apuntalar. Important 
que continuen els seus dos davanters, 
Mauri i Chimeno, aquest va marcar 32 
dianes i amb 44 anys n’és tot un refe-
rent. Els dos jugadors van fer el 70% 
dels Gols. A més, es millora la defen-
sa. Faran una gran temporada, amb la 
tornada de Jack té més pegada enca-
ra. Podrien entrar al play off de l’as-
cens. Dada curiosa: jugaran pare i fill. 

CE PERELLÓ
UNA DAVANTERA AMB MOLT GOL

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

FLIX
INACTIU
SALOU
2
2
3
2
2
ALCANAR
POBLA B
2
4
2
2
3
2
3
2

JUANJO CENTELLES
LUIS VILA

GUILLE BURGOS
JORDI LABORIA

JONATHAN JIMENEZ
ALBERT MAURI

GENÍS VALLS
SERGI PALLARES

SAUL LOPEZ
LUCA MICCIOLA

ALBERT SANCHEZ 
ARNAU PALLARES

PAU CARCELLÉ
SAUL LÓPEZ

JACK CID
ANDREU MAURI

SEBASTIAN  VASILE
CHIMENO

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV

3A DIV PRE/PRI 2A CAT
5

3A CAT
45

4A CAT 
1

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

3 CAT
3 CAT
3 CAT
2 CAT
2 CAT
2 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT

GERARD FELICIDAD
PERE MARTI

ALBERT MAURI
ALBERT MAURI

MÒNICA LLAMBRICH
MÒNICA LLAMBRICH
MÒNICA LLAMBRICH

JOAN MAURI/MÒNICA
JORDI LABORIA

XAVI CASTILLEJO
 XAVI CASTILLEJO

MOLINOS/DAVID CUELLAR
DAVID BURGOS

TEIXIDÓ
TEIXIDÓ

MOLINOS
MOLINOS

MOLINOS/NARCÍS

5
13

9/4

5
2
6
7

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

 

De nou aquest filial recupera la terce-
ra catalana, després de dos anys que-
dant-se sense poder competir-hi per 
circumstàncies. Segueix el seu mister 
Oliver que de ben segur en properes 
campanyes entrenarà un equip de 
categories més altes. Segueix tot el 
bloc i el seu golejador Dennys que va 
marcar 20 gols la temporada passada 
a Quarta. Faran una gran temporada 
per diverses raons, equip molt jove 
amb una mitjana d’edat de 21 anys, 
bon mister; jugaran millor a futbol 
que la quarta catalana per la terce-
ra és més acord al seu joc. És el filial 
més veterà, juntament amb el Cata-
lonia mentre Tortosa-Ebre i Rapiten-
ca l’han eliminat. L’Amposta és de les 
poblacions grans que el manté.

CF AMPOSTA B
QUEDARÀ VUITÈ

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

2
JUVENIL
6
2
2
2
2
2
JUVENIL
JUVENIL
2
2
4
2
2
JUVENIL
AMPOSTA A
2
2
2
2
AMPOSTA A

MIGUEL VERA
DYLAN GAS

ALBERT SABATER
ALEIX BORT

JORDI BORRAS
KEVIN RIOS

ROBERT BLANQUET
SERGI MARTI CHALE

ORIOL GARRIGA
RICARD SORIANO

PEP GASPARIN
WALID RHADI

JUANJO MAGRIÑA
FRANCO ALEMANNI

DIDAC ROIGET
POL VILAPLANA
ILIES BARREDA
MARC GISBERT

DENNYS DASCALU
JOSEP FORNOS

SALOU DIOP
ÀLEX LONGAN

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

3A DIV PRE 2A CAT 3A CAT
9

4A CAT 
13

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

4 CAT
4 CAT
4 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
4 CAT 
4 CAT
4 CAT

CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT
CARLOS GILABERT

JORDI PÉREZ
JORDI PÉREZ
JORDI PÉREZ
JORDI PÉREZ

OLIVER SERRANO
OLIVER SERRANO
ANDREU CANO

ANDREU CANO/OLIVER
TONI SANCHEZ/HANS

TO/TONI SANCHEZ 
TO

CRISTIAN TORTA
CRISTIAN TORTA

1
4
10
12
16
3
3
4

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORSTEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

Torna de nou a la 3a catalana després 
de dues campanya a la segona cata-
lana. I també torna el seu míster Dani 
Fernández. Es manté gran part del 
bloc. Baixes a destacar: Isaac i Martí 
Panisello (retirat). S’ha potenciat l’equip 
amb 7 fitxatges, dos renarcables com 
Pau Monclús que torna al nostre fut-
bol després d’haver jugat a NSA camp 
juliol, i David Cano després de la seva 
etapa a Móra Nova i Flix. L’equip dispo-
sarà, si cal en alguns partits, de juvenils. 
És un dels favorits per a l’ascens, però 
aquest any té grans rivals. Penso que 
ha de quedar entre els tres primers. 
Mantenir part del bloc i l’experiència 
d’estar a segona catalana li donarà un 
plus. La plantilla no està tancada, pot-
ser hi haurà un fitxatge sorpresa.

CF CATALÒNIA
QUEDARÀ ENTRE ELS 3 PRIMERS

PLANTILLA
  P   FITXATGE/ANYS AL CLUB      JUGADOR

5
LA GALERA
2
12
2
TORTOSA  B
NSA CAMP JOLIU
5
15
3
2
2
3
S BÀRBARA
TORTOSA JUV
AMPOSTA B
FLIX
2
2

ÀLEX ESTORACH
JORDI PRIETO
MARC SABATE 

ENRIC SEBASTIÀ
XAVI ROYO

DAMIEN LAMOUREUX
PAU MONCLÚS
SERGI ESCODA

LEANDRO ROVIRA  
RUBEN PANISELLO

JORDI TOMÀS
FARAH ETKAOTARI
ALBERT CASTELL

DANI FERNÁNDEZ
JAN FERRÉ
VERSIANO

DAVID CANO
PAU HARO

PEP MONTESÓ

POR
POR
DEF 
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

TEMPORADA  CATEGORIA        CLASS                       PRESIDENTS   ENTRENADORS

3A DIV
     

PRE 
2

2A CAT
29

3A CAT
13

4A CAT 
6

24/25
23/24
22/23
21/22
20/21
19/20
18/19
17/18
16/17

3 CAT
2 CAT
2 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
3 CAT
2 CAT
3 CAT

CRISTIAN ROGLAN
CRISTIAN ROGLAN
CRISTIAN ROGLAN
CRISTIAN ROGLAN

CINTA QUEROL
CINTA QUEROL
CINTA QUEROL 
CINTA QUEROL 
CINTA QUEROL

DANI FERNÀNDEZ
DANI/ VALLÉS/COSIDO

PAU ALEGRIA
PAU ALEGRIA

CHEMA ESTEBAN
JUANJO AGUSTIN/CHEMA
MARIO/ALBERT/JUANJO

NANDO GARCIA 
NANDO GARCIA

17
6/3

1
6
11
3
16
2

3A DIV PRE 
10

2A CAT
8

3A CAT
35

4A CAT
4

A la dreta, anys a cada categoria. Baix, presidents 
i tècnics darreres temporades, i les categories en 
les que ha jugat els últims anys. I la classificació.

ESPECIAL PLANTILLES
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PLANTILLES 2024/25
QUARTA CATALANA

OLIMPIC
P      JUGADOR         ANYS AL CLUB

JOAN DESCARREGA
RAMON GONZALEZ
NICOLÀS GARCIA
LUCAS PACHECO
JORDI SOLÉ
GERARD CUGAT
JORDI JOSÉ MOYA 
ADRIAN GASENI
LUCAS PACHECO
JUAN IGNACIO
SERGI CASTILLO
ANTONI PIÑOL
TONI GOMEZ
PAU DOMINGUEZ
ALBERT SOLE  
JOAN MAYANS
LUCAS MENAS
DAVID CORREDOR
ANDRES CHIORCEA
ÒSCAR GUIRAU
URI LABELLA
JOSE M BUJO

POR
POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV

2
2
2
2
2
3
4
2
2

HOSPITALET
CANONJA JUV

2
2
4
4

MIAMI
POBLA B

2
MÓRA NOVA

3
2

FATARELLA

CF HORTA
P      JUGADOR         ANYS AL CLUB

AITOR FERRÀS
ERIC VIVES
FRAN SALVADOR
HÉCTOR GINER
HÉCTOR JUAN
NIL CEBADOR
XAVI PLATERO
ERNEST ASENSIO
POL MULET
SALVADOR TARGA
JORDI GUIMERA
ÀXEL  RODA
MANEL AGUIRRE
ERIK RORDRIGUEZ
AYOUB
JOSE LUIS AMADOR 
ALPHA
NIL  GARCIA
FERRAN CAMPS
HUGO LLERDA
IAN CEBADOR
RUBEN CUELLO
MARIO BONFILL

POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV
DAV

2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2
2

BATEA
CALACEIT

2
2
2

ALCANYÍS

CE FATARELLA
P      JUGADOR          ANYS AL CLUB

OUMOLIA LAMJADEM
POL DESCARREGA
IVAN CANALDA
ROGER BALSEBRE
ROMAN ALARCON
MARK QUIROS
J ANTONIO DESCARREGA
MARC FONT
IKER MARTIN
MARC GIRONES
ADRIÀ GIRONES
AITOR RODRIGUEZ
ALBERT BATISTE
BERNAT DESCARREGA
JOAN DESCARREGA
MOUNTASSIR BARTARTI
ALI EL JADYDY
FERRAN MARTI
GERARD DESCARREGA
RAFIK OUALEF
JOSE MANUEL BUJO
MIGUEL MARTI 
NICOLÀS HOYOS

POR
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF
DEF 
DEF 
DEF 
DEF
DEF
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
MIG
DAV
DAV
DAV
DAV

2
2
2
2
2
2
2
2
2

BATEA
2
5
2
8
4

BENISSANET
2
2
3
3
2
2

VINARÒS

UD ALDOVER
P      JUGADOR         ANYS AL CLUB

ADRIAN LEON
ALEIX HUGET

ÀLEX LACATAR
ARNAU PLA

CARLOS ZLATAR
CRISTIAN MANCHEÑO

DANI
DAVID CID

ERIK PANELLA
FODE

IVAN GISBERT
JAUME JUAN

JOEL BARCELO
JOSE ANTONI

JOSEP
KEVIN GARCIA

LITA IONUT
MARIUS BENET

NIIKOLAE ZLATAR
NIKO ZLATAR

OSCAR COSTEA
PAU CID

QUIM VIVAS
VICTOR GRIFOL
XAVI LUCERO

TORTOSA S SALA
INACTIU
INACTIU

TORTOSA JUVENIL
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU

TORTOSA CADET
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU
INACTIU

CATALÒNIA
XERTA

Aquesta campanya, hi ha no-
vetats molt importants pel 
que fa a Més Ebre. En les cinc 
setmanes que durarà l’entre-
ga de les 50 plantilles, cada 
setmana sortiran equips de 
les quatre categories, des de 
la 1a catalana fins a la quar-
ta. I per primera vegada una 
preanàlisi de les previsions 
de cada categoria que i serà 
ampliada al setembre amb 
noves dades. El temps passa 
volant; sembla que va ser ahir 
quan vaig començar la sec-
ció estiuenca amb les anàlisi 
de les plantilles dels equips 
i esta serà la novena edició. 
I molt abans ja ho feia, però 
amb només una minianàli-
si de cada equip i les seves 
perspectives. 
A les primeres edicions no-
més apareixien les plantilles, 
però en els darrers anys he 
incorporat les dades histò-
riques d’equips de la darrera 
campanya a més dels dar-
rers entrenadors i presidents 
i també el total de tempora-
des a cada categoria en tota 
la seva història. La tasca és 
titànica i només acabar la 
temporada em poso el mono 
de treball actualitzant baixes, 
renovacions i altes. Encara 
que a alguns clubs els costa 
aportar informació he de dir 
que la col·laboració a nivell 
general és màxima i, és més, 

moltes altes d’alguns equips 
les sé abans que tota la direc-
tiva. 
Durant les cinc setmanes se-
güents aniran desfilant per les 
planes de Més Ebre tots els 
equips ebrencs i els de la pro-
víncia també, en este cas des 
de tercera divisió fins a sego-
na catalana. 
¿Com potser que una perso-
na des de Madrid pugui con-
trolar entre 50/60 plantilles 
cada any? Al més de juliol. 
La meva resposta és no ho 
sé, només sé que és molta 
feina. I tinc una virtut curio-
sa: si un club no dóna ni una 
mica d’informació, com és el 
cas d’un club molt important, 
no passa res. Jo aporto igual-
ment  la plantilla, l’anàlisi de 
l’equip i les dades històriques.
¿I que passa si un secretari 
tècnic d’un nou equip aquest 
any de 2 catalana no dóna 
ni una informació?. No pas-
sa res, surt la plantilla actua-
litzada i moltes dades sobre 
aquest club perquè les meves 
fonts són diverses. Els diré 
com a anècdota que gaire-
bé no utilitzo xarxes socials. I 
els fitxatges que surten, en el 
80% dels casos, jo ja els sé. 
I és més, molts fitxatges ja 
estan tancats i maquetats per 
publicar però són top secret 
ja que alguns clubs demanen 
discreció i el meu secret és 

UN ANY PLE DE NOVETATS        
total, mai puc trair a la font, 
la serietat i la confidencialitat  
valen or. Però de vegades hi ha 
errors, com el cas de dos juga-
dors, un publicat i un altre en-
cara en procés de fitxar. I em 
diuen: “Joaquin, ¿com pots 
publicar alguna cosa si no ens 
hem assegut a parlar de forma 
seriosa? això si, contactes hi 
ha hagut”. 
Estic damunt de cada contac-
te o cada club cada setmana 
o de vegades quatre dies a la 
setmana per a l’actualització. 
I en molts casos el text que 
sortirà de l’anàlisi o les pers-
pectives d’aquest equip per a 
la temporada vinent el tenen 
abans de publicar i no tenen 
perquè tenir-lo però intento 
ser generós amb els clubs. 
A alguns ni aigua, però són 
pocs. 
Les meves anàlisis de cada 
equip a nivell general quan 
s’acaba la temporada es 
compleixen entre un 70/80% 
D’encert. La bola de vidre no 
la tinc; no sóc endeví, però si 
tinc tres virtuts: intuïció, treball 
i investigació, tres elements 
importants per fer una anàli-
si d’un equip i a més un mini 
coneixement de més de 1000 
jugadors. No crec que hi hagi 
en aquestes terres ningú amb 
una base de dades que tinc de 
cada equip amb més de vint 
anys i les seves plantilles amb 

la qual cosa no em llenço al riu 
amb flotador o una barca, em 
llenço amb un vaixell ple d’in-
formació. 
El ritme és frenètic, la setma-
na passada en quatre dies vaig 
fer el semi tancament de 20 
equips, a expenses de les últi-
mes altes. Les plantilles que es 
publiquen poden tenir variaci-
ons, baixes i altes però millor 
publicar-les ara en pretem-
porada perquè vostès tinguin 
de primera mà la informació 
calenta, recent de cada equip. 

Durant cinc setmanes tindran 
quatre equips de tercera cata-
lana, cada setmana un o dos 
equips de 1a catalana de la 
província i cada setmana els 
integrants de 2 Catalana. Dels 
equips de Barcelona, incor-
porats esta temporada,   també 
oferiré informació. Es un altre 
repte. 
Que gaudeixin d’aquestes cinc 

setmanes de les 50 plantilles 
i estic segur que més d’un ar-
xivarà aquest document cada 
setmana. 
I mil gràcies a tots els que 
m’han aportat informació.

BY JOAQUIN CELMA

BY JOAQUIN CELMA

Celma: “Mil gràcies a tots els que m’aporten la 
informació”

“Hi ha clubs que els costa aportar-la, però he de dir 
que la col.laboració a nivell general és màxima”

“L’entrega de les 50 plantilles durarà cinc setmanes. 
Avui és la primera”
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L’equip Climartí Fred Industri-
al va ser el campió de la 26ena 
edició del Torneig de futbol 
platja Ciutat de l’Ampolla. En 
la final, després de l’empat, 
va imposar-se al Cambrils en 
la tanda de penals. Els semi-
finalistes van ser Bar l’Àngel 

26 edició 
del 

Torneig 
Ciutat de 
l’Ampolla

dels Valentins i Teslaboral de 
Blanes. Com a millor porter 
va ser escollit Marc Andreu i el 
millor jugador Omar (tots dos 
del Climartí). 
Va ser un cap de setmana in-
tens en el que es va gaudir, un 
any més, del futbol platja, ac-

tivitat estiuenca molt arrelada 
a a l’Ampolla i en concret a la 
Platja de les Avellanes, sent el 
torneig degà.  

VII Desafio de porters

Demà dissabte, a partir de les 
17 hores, al camp de la Santa 
Creu de Jesús, tindrà lloc el VII 
Desafio porters. 

Més de 50 porters del territori 
participaran d’esta autèntica 
festa dels porters, un clàssic 
de l’estiu.  

AVUI DIVENDRES
Presentació XII Torneig 

Jordi Pitarque

Avui divendres, a les 20 ho-
res, a la Plaça Gonzalez Isla 
de l’Ampolla, tindrà lloc la 
presentació del XII Torneig de 
futbol base Jordi Pitarque, que 
es disputarà com cada any al 
setembre. 
L’acte, com en anteriors edici-
ons, consistirà amb una tertú-
lia en la que participaran l’al-
calde de l’Ampolla, Francesc 
Arasa; Dani Pitarque, president 

de l’Associació Esportiva Jordi 
Pitarque; Júlia Estorach, regi-
dora d’Esports de l’Ajuntament 
de l’Ampolla; Enric Adell, vi-
cepresident de la Diputació; 
Miquel Piñol. Delegat de la 
Federació Catalana de Futbol 
a l’Ebre; Laia Ballesté, exjuga-
dora del Recreativo de Huelva 
i Rayo Vallecano entre altres i 
Laia Sedó, jugadora del Rever-
na italià i ex del Màlaga CF.  

Cloenda dels campus d’estiu del CE Tortosa

Després de tres setmanes 
d’activitat amb 60 xiquets i 
xiquetes patufets, preben-
jamins, benjamins i alevins, 
finalitza el campus Toni Ge-
rona. Activitats lúdiques i es-
portives s’han desenvolupat 
en aquesta exitosa edició 
amb la seva presència, tre-
ball i consells als més me-
nuts del club. Avui divendres 

es farà la cloenda del campus.
A la vegada, aquesta setmana 
s’ha celebrat el campus per 
als equips federats (infantils, 
cadets i juvenils masculins i 
femenins ) per primera vega-
da a la població de Batea.
“Les facilitats donades pel 
seu ajuntament i les seves 
magnífiques instal.lacions ho 
han fet possible. Treball lú-

dic, però sobretot de tecni-
ficat han fet que 35 jugadors 
i jugadores hagin iniciat la 
seva pretemporada. També 
la presència i treball de Toni 
Gerona i diverses videocon-
ferències amb nutricionistes, 
fisioterapeutes i jugadors 
internacionals, han comple-
mentat el campus de manera 
exitosa”.

FUTBOL PLATJA

Climartí Fred Industrial
va ser el campió

BY JOAQUIN CELMA
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112

TELÈFONS D’INTERÈS 
EMERGÈNCIES
MOSSOS D’ESQUADRA
BOMBERS
URGÈNCIES  (AMBULÀNCIES)

Secció patrocinada per:

AMPOSTA 
Local a l’avinguda 

la Ràpita
en lloguer. 

Superfície 220 m2. 
Ideal qualsevol
tipus de negoci. 

Dona a dos carrers
674 55 20 17.

LES CASES D’ALCANAR 
Carrer Trafalgar. 
Local comercial

a l’Avinguda Principal.
Façana envidriada. 

Totalment condicionat.
Ideal per a qualsevol

activitat de cara al 
públic. 

977 25 27 27

LA RÀPITA
Plaça d’aparcament 

amb traster en lloguer.
A l’edifici El Mariner,

a primera linea de mar, 
al davant del Club Nàutic. 

Zona molt difícil 
d’aparcar a l’estiu.

 977 74 33 99

ULLDECONA
Magatzems 

en venda o lloguer a 
diferents llocs del poble. 

674 35 53 49 

Local en lloguer o venda 
de 35m, al carrer major. 

977 25 27 27

TREBALL

Empresa de serveis en constant creixement  busca personal per a treballar a la zona de Terres de L’Ebre:

Interessats, enviar whatsapp al 617 702 159

· GRAU EN INFERMERIA
· GEROCULTOR/RA

· PERSONAL AUXILIAR
· GRAU EN EDUCACIÓ SOCIAL

· GRAU EN TERÀPIA OCUPACIONAL
· GRAU EN TREBALL SOCIAL

· SERVEI D'ASSISTÈNCIA AL DOMICILI

capricorn
22/12 al 20/01

Penses en els teus 
interessos i en posar 
límit a una situació 
que ja s'allarga 
massa. Si busques 
feina, una persona 
de perfil innovador 
pot oferir-te un lloc 
de treball.

aquari
21/01 al 19/02

Tens idees diferents 
de les persones del 
voltant i cerques un 
grup de gent que 
t'entengui. Podries 
haver de portar a 
reparar l'ordinador. 
Atraus persones del 
signe Lleó.

sagitari
23/11 al 21/12

Amb Venus a Casa 
IX recuperes la il·lu-
sió. Si estaves apàtic, 
ara participes en 
activitats que t'agra-
den. Fas "match" 
amb algú a la xarxa i 
us voldreu conèixer 
personalment.

escorpí
24/10 al 22/11

En un casament o 
festa d'aniversari co-
neixes una persona 
amb la qual es dona 
una curiosa atracció. 
Pots sentir molt 
d'estrès perquè a la 
feina tot són proble-
mes. Prioritza.

balança
24/09 al 23/10

Contacta amb tu una 
persona del passat 
professional per ofe-
rir-te el que sembla 
una oportunitat. Pots 
rebre un regal sor-
presa. Sents atracció 
per una persona més 
jove que tu.

àries
21/03 al 20/04

Mart tan a prop 
d'Urà obre nous 
camins que donen 
sentit a la teva vida. 
Vols ser més autèntic 
i original. Moment 
una mica estressant, 
però molt productiu 
en l'àmbit laboral.

cranc
22/06 al 23/07

La Lluna Creixent 
augmenta el teu in-
terès en una persona 
i podríeu començar 
un idil·li. Aquestes 
rebaixes has deixat 
la targeta una mica 
seca, però ara pro-
mets fer bondat.

verge
24/08 al 23/09

Et preocupa el futur 
dels teus fills i els 
ajudes a aconseguir 
els objectius. Es pot 
donar un malentès 
amb un amic que 
hauràs d'aclarir. En 
l'amor estàs una 
mica confós.

taure
21/04 al 21/05

Tot i els entrebancs 
fas plans pel teu 
futur professional 
perquè vols fer 
coses noves. Si estàs 
a dieta fas alguna 
excepció perquè tin-
dràs més d'un àpat 
en bona companyia.

peixos
20/02 al 20/03

Estaves començant 
algun tipus de 
relació, però et fas 
una mica enrere. Vas 
a la festa d'aniversari 
d'una amistat. Si 
treballes per un altre, 
mira bé el full de la 
nòmina.

lleó
24/07 al 23/08

Si tens una relació, 
però ja no és el 
que vols dones una 
darrera oportunitat 
abans de deixar-ho. 
Poses el focus en el 
descans i millores les 
condicions del teu 
dormitori.

bessons
02/05 al 21/06

Si contractes un viat-
ge o reserva d'hotel, 
mira't bé la lletra 
petita. Poses els teus 
coneixements al dia 
en el sector laboral. 
Discussió passatgera 
amb un germà/ger-
mana.

FISIOTERAPEUTA
- Contracte estable en plantilla i substitució

- Salari segons conveni GERCAT

OFERTA DESTACADA

I M M O B I L I À R I A COMPRO
finques amb casa al 
Baix Ebre i Montsià 
i cases de poble. 
Taxem i paguem

a bon preu. 
Només particulars
642 066 150

MARINA 
LA RÀPITA

ES LLOGA
Amarratge 
8 metres

674 55 20 17
(Només WhatsApp)
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SERGI GUIMERÀ
PRESIDENT DEL CONSELL COMARCAL DEL MONTSIÀ 
“VOLEM QUE LA GENT SÀPIGA QUE ESTEM AQUÍ 
PER AJUDAR TANT COM PUGUEM”

L’any 1987 es va aprovar la 
Llei de Consells Comarcals 

al Parlament de Catalunya, de 
manera que a partir d’aquell 
any, cada comarca va disposar 
del seu consell. 

És un òrgan d’elecció indirecta, 
constituït pel seu plenari amb 
un president al capdavant, i un 
nombre variable de consellers 
comarcals, que presta distints 
serveis assegurant els interessos 
comarcals i treballant colze a 
colze amb els ajuntaments. Ser-
gi Guimerà és el president del 
Consell Comarcal del Montsià i 
explica què estan fent ara mateix 
al CC en aquesta entrevista en 
exclusiva per al Diari Més Ebre.

El Consell Comarcal del 
Montsià té una pla d’actua-
ció molt complet. Ens l’expli-
ques? 
Sí, és un pla que respon a les 
necessitats que hem detectat al 
Montsià. Està estructurat en di-
verses àrees: atenció a les perso-
nes; participació, transparència i 
comunicació; temes de desen-
volupament socioeconòmic i 
d’organització interna del propi 
consell. Tenim la lupa posada 
en cobrir, en la mesura que es 
pugui, les deficiències que vam 
trobar al consell quan el vam 
constituir fa un any, la immensa 
majoria, de personal. Vam trobar 
que per tot el que volíem fer ens 
faltaven mans. Llavors vam ini-
ciar el procés administratiu, que 
sempre és lent, per incorporar 
més personal: tècnics d’admi-
nistració general i també perso-
nal administratiu. És la forma de 
donar un bon servei, perquè el 
60-70% del personal del Consell 
és per a serveis socials. Un dels 
nostres principals objectius és 
reforçar el paquet de serveis so-
cials, a part de temes jurídics que 
fan referència a aquests serveis, 
que es presten a tota la comarca. 
El Consell Comarcal és una 
administració que està per 
damunt dels Ajuntaments 
però per sota de la Diputa-
ció. Pel que fa als Ajunta-
ments, en quines circums-
tàncies poden recórrer al 
Consell Comarcal?
Quan un ciutadà té algun pro-

blema o algun assumpte amb 
l’Administració Pública, la pri-
mera porta que ha de tocar és 
la de l’Ajuntament i des d’allí el 
delegaran, si és que ha d’anar 
a trucar la porta del Consell 
Comarcal o de la Diputació. 
Al Consell Comarcal donem 
molts serveis en conveni amb 
els Ajuntaments en compe-
tències de joventut, habitatge, 
consum, serveis socials, medi 
ambient, dinamització eco-
nòmica, esports, informació al 
consumidor, ensenyament...
Toqueu pràcticament tots els 
àmbits, igual com ho fan les 
altres administracions, i sen-
se massa diferència... 
La principal diferència és que 
nosaltres no recaptem sinó que 
el nostre pressupost és finalista. 
Això vol dir que tenim un pres-
supost per gestionar i vetllar 
perquè arribi a tot arreu a on ha 
d’arribar, i aquest ens pot venir 
de la Generalitat, la Diputació 
i altres ens. Però sí, procurem 
donar servei i gestió en tots 
els àmbits que fan referència a 
la vida de les persones. De fet, 
un altre dels propòsits que ens 
hem fet per aquest mandat és 
donar a conèixer el que fem i el 
que podem fer a tothom, obrir 
el Consell Comarcal. Per això 
estem portant a terme una sèrie 

de jornades culturals als pobles, 
d’acord amb l’ajuntament que 
toca en cada ocasió, i expli-
quem què fem i en què podem 
ajudar.
Quins projectes teniu en car-
tera de forma immediata? 
A banda dels serveis socials que 
comentàvem, tenim una funció 
fonamental en l’ensenyament, 
que és la gestió dels autobu-
sos de transport escolar, que 
són vitals en moltes ocasions. 
Un altre projecte important és 
l’aprovació d’una modificació 
del col·lector i depuradora de 
Santa Bàrbara. En aquesta línia, 
des del Consell ens encarre-
guem de temes de sanejament, 
depuradores, etc. També tenim 
el projecte recuperar un ma-
gatzem a Amposta. I a banda, 
estem a punt de començar 
obres a la pròpia seu del Con-
sell per convertir l’edifici en 
més eficient a nivell energètic, 
amb la instal·lació de plaques 
fotovoltaiques a la coberta i el 
canvi de tots els tancaments.
Precisament, la qüestió ener-
gètica és una de les impor-
tants que afronten els ajun-
taments. Com els ajudeu des 
del Consell? 
Disposem d’un tècnic especialit-
zat en eficiència energètica que 
assessora tant a nivell públic als 

ajuntaments, com a nivell pri-
vat, a empreses i particulars que 
vulguin posar plaques solars a 
casa seva. Fa una assistència 
tècnica, d’acompanyament i 
gestió quan hi ha alguna sub-
venció o ajuda en aquest as-
pecte. Penso que aquesta tasca 
d’assessorament és una de les 
més importants que fem des 
del Consell. I no només a nivell 
energètic, sinó també d’habi-
tatge, d’impuls cultural, de di-
vulgació turística...
La comarca del Montsià és 
molt forta en l’aspecte turís-
tic. Com hi contribuïu? 
Tenim una comarca amb dos 
parcs naturals molt a la vora, 
el del Delta i el dels Ports, amb 
tota una part de costa i una altra 
d’interior, i pensem que és fo-
namental donar a conèixer tot 
el que tenim. Quan vam cons-
tituir el present plenari vam po-
sar-nos a treballar per construir 
una àrea especialitzada en tots 
els temes de turisme. Aquesta 
àrea no existia, però la conside-
ràvem totalment necessària. La 
vam posar en marxa l’any passat 
i ara és la nostra feina fomen-
tar-la i que treballi per donar a 
conèixer tot el que el Montsià 
pot oferir a nivell turístic, des 
dels distints itineraris comarcals 
fins a les cites d’agenda pel que 

fa a festes, jornades, diades, pa-
trimoni històric, etc. Som cons-
cients que ens trobem en una 
comarca molt rica en aquest 
aspecte.
Com comentaves, l’àrea 
d’atenció a les persones re-
presenta un enorme percen-
tatge de la feina que es fa 
des del Consell Comarcal. 
Explica’ns més. 
Sí, és l’àrea que més direc-
tament tracta les necessitats 
personals i socials de les perso-
nes, i aquí tractem, una carte-
ra enorme de serveis, que van 
des del Saiad, que és el Servei 
d’Informació i Atenció a les Do-
nes, fins al suport i cura de te-
leassistència, l’ajuda a domicili, 
el transport adaptat per a les 
persones que ho necessitin, el 
servei d’integració familiar, a la 
infància desemparada i l’ado-
lescència... Toquem totes les 
etapes de la vida de les per-
sones, oferint assessorament, 
ajuda i assistència. Tot això és 
importantíssim, i va des de les 
poblacions més grans fins els 
pobles més petits que no po-
den fer-se’n càrrec sols i que, 
en canvi, tenen les mateixes 
necessitats i drets que els mu-
nicipis més grans.
Les persones són totalment 
conscients de la gran quan-
titat de serveis que oferiu i 
de feina que feu al Consell 
Comarcal del Montsià?
Bé, aquest és un dels nostres 
objectius principals objectius. 
Volem aconseguir que la gent 
es senti propera al consell, 
que sàpiga que estem aquí per 
ajudar en tot el que puguem i 
projectar tot això junts, de ma-
nera que les persones es sentin 
còmodes amb el tracte amb el 
consell i que això aporti un cli-
ma més dolç per el personal 
del consell. Aconseguir això és 
fonamental. A banda, el Consell 
està present en diferents esde-
veniments, com per exemple i 
recentment, la II Jornada Tèc-
nica de Gent Gran que es va 
celebrar a Amposta, Si podem 
aconseguir això ja és seria un 
gran què, a banda dels projec-
tes que tenim en cartera i que 
anirem portant a terme al llarg 
d’aquests propers anys.
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